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DELOVNI ČAS:
PON. - PET.: 9. - 18. ure
SOBOTA: 9. - 12. ure

NOVI MODELI 
POROČNIH 
PRSTANOV

ODKUPUJEMO 
VSE VRSTE ZLATA

Seškova c. 9
1215 Medvode, 
tel.: 01/361 1694

www.zlatarstvo-trtnik.si

SOTOČJE (ISSN 1580 - 0547) je priloga Gorenjskega gla-
sa o občini Medvode. Prilogo pripravlja Gorenjski glas,
d.o.o., Kranj, Bleiweisova cesta 4, s sodelavci: Silvana
Knok, Boštjan Luštrik, Boris Primožič in Franci Rozman.
Odgovorna urednica: Marija Volčjak, urednica priloge
Maja Bertoncelj (maja.bertoncelj@g-glas.si). Oglasno trže-
nje: Jure Tomažin, telefon: 04/201-42-43, 031/378 741,
telefax: 04/201-42-13. E-pošta: info@g-glas.si. Delovni
čas: ponedeljek, torek, četrtek in petek od 7. do 15. ure,
sreda od 7. do 16. ure, sobote, nedelje in prazniki zaprto.
Priprava za tisk Gorenjski glas, d.o.o., Kranj; Tisk: 
Tiskarna Littera picta, d. o. o.. SOTOČJE številka 2 je 
priloga 20. številke Gorenjskega glasa, 9. marca 2012.
V nakladi 5500 izvodov jo dobijo vsa gospodinjstva v
občini Medvode brezplačno.
Občina Medvode, C. komandanta Staneta 12, Medvode

Sotočje je redna priloga časopisa 

Gorenjski glas je osrednji gorenjski časopis z bogato 
tradicijo, ki neprekinjeno izhaja že od leta 1947, 
njegovi zametki pa segajo v daljnje leto 1900. Je 
poltednik, ki izhaja ob torkih in petkih, v nakladi 22 
tisoč izvodov. Je neodvisen, politično uravnotežen 
časopis z novicami, predvsem z vseh področij življenja
in dela Gorenjcev, pa tudi širše. Pišemo o vsem, 
kar ljudi zanima, ali kot pravimo: Gorenjski glas za vas
beleži čas. V dobrem in slabem.
Če vas poleg branja Sotočja zanimajo tudi novice 
z vse Gorenjske, vas vabimo k naročilu. Kot novemu 
naročniku vam bomo prve tri mesece časopis prinesli
brezplačno (če boste naš naročnik vsaj eno leto) in 
vas presenetili z darilom ter z drugimi ugodnostmi.
Dobrodošli v družbi naročnikov Gorenjskega glasa.

Na naslovnici: Na Glasovi preji so nastopile tudi
Sorške kresnice, foto: Tina Dokl

NAROČAM

Ime in priimek:

Naslov:

Podpis:

Soglašam, da mi Gorenjski glas lahko pošilja
obvestila, ankete ipd.    

❏ DA         ❏ NE
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Poleg pestre ponudbe 
so na voljo še:

● domači suhomesnati izdelki 
kmetije Žunar

● domači mlečni, sirni izdelki 
kmetije Na Ravan

● domače kislo zelje in repa 
kmetije Škerl

● domača jajca in testenine 
kmetije Matiček

● Burnikov domači kruh
● priprava narezkov in

kanapejev

Vse to pa lahko zalijemo 
z dobrimi domačimi vini:

● vipavska vinska klet Rondič
● dolenjska vinska klet 

Urško - cviček
● kraška vinska klet 

Rebula - teran
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Odprto: pon. - pet.: 8 - 20 h
Sobote: 7.30 - 18 h
Nedelje, prazniki: 8 - 12 h
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ROLANJE ZA 
PREDŠOLSKE OTROKE
Vadba rolanja je namenjena 
predšolskim otrokom od treh let naprej.
Vadba bo potekala 1x tedensko 
na športnem igrišču Zavoda za šport 
in prireditve Medvode in sicer ob torkih
od 16. - 17. ure ali po dogovoru glede 
na vremenske razmere. 
Pričetek vadbe 1. 4. 2012.

Vse informacije dobite pri Efi Štorga
gsm.: 041 282 960 ali  
e-mail:efi.storga@gmail.com
www.sdefi.si
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Oglasi

Tiskarna Pleško 
tiskarna · grafi ~ni studio · knjigoveznica

www.tiskarna.net · info@tiskarna.net
Barletova 4, 1215 Medvode, Slovenija 

Tel.: +386 1 36 25 200; Fax: +386 1 36 25 222

40-letna 

tradicija

Za vas izdelamo po naro~ilu:
knjige, brošure, revije, koledarje, plakate, 

letake, vizitke, mape, zloženke, vabila, 
kataloge, kuverte, bloke, dopise ...

Sodobnost, Odtisnjena 
za Prihodnost!
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A ❍ Na Gorenjski glas se želim naročiti najmanj za eno leto (cena izvoda je 1,50 EUR). Brezplačno ga bom prejemal 3 mesece, prejel
bom od 10- do 25-odstotni popust, enkrat mesečno brezplačno objavo malega oglasa, veliko zanimivega branja in darilo.

Ime in priimek:

Naslov:

Poštna številka in kraj:

Tel.:                                                           Podpis:

Naročilnico pošljite na Gorenjski glas, Bleiweisova cesta 4, 4000 Kranj ali pokličite na 04/201 42 41.

vzglavnik Dremavček
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ali darilni bon 
za trgovine TUŠ 

v vrednosti 20 EUR

ali darilni bon za 
refleksno masažo stopal

ali knjiga 
Pozdravljene 
gore II

ali 
palični 

mešalnik 
BOSCH  

Darila za nove naročnike

Pozdravljene, gore II
Jelena Justin
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Prireditve marec 2012 
DATUM KRAJ IN ČAS NASLOV PRIREDITVE ORGANIZATOR INFO

Petek, Kulturni dom Lutkovna predstava Lutkovno gledališče Lutkovno gledališče KAM
9. 03. 2012 Medvode, NODI PRAZNUJE ROJSTNI DAN KAM 040/188 130 

ob 17.00

Nedelja, Zbor izletnikov Izletniški odsek vabi na: PD Medvode Prijave sprejema
11. 03. 2012 pred BC Medvode DOBRČA do petka pred izletom 

(1634 m) - Kamniško Savinjske Alpe g. Jože Kršinar,
Vodita: T: 01/361 32 30 

Marjana in Aleš Jelen GSM: 041/582 208
http://www.planinskodrustvo-medvode.si

Torek, Knjižnica Medvode, Pravljična ura z delavnico Knjižnica Medvode Knjižnica Medvode
13. 03. 2012 ob 17.00 (za otroke od četrtega leta) T: 01/361 30 53

http://www.knjiznica-medvode.si

Sreda, Zbor izletnikov Seniorska skupina vabi na: PD Medvode Prijave sprejema
14. 03. 2012 pred BC Medvode ZELENICA do ponedeljka pred izletom 

(1536 m) - Karavanke ga. Andreja Kuralt,
Vodita: GSM: 031/750 558 

Marjana Jelen in Dušan Brekič http://www.planinskodrustvo-medvode.si

Sreda, OŠ Medvode, Predavanje: Sorško polje Matjaž Jerala
14. 03. 2012 ob 19.00 uri Reševanje problemov na njivi 041/348 199

in domačem vrtu E: matjaz.jerala@siol.net
na ekološki način

Vstop prost!

Sreda, Knjižnica Medvode, Otvoritev razstave KUD Knjižnica Medvode Knjižnica Medvode
14. 03. 2012 ob 19.30 Trata-Gorenja vas T: 01/361 30 53

(Na ogled bo do 5.04.2012) http://www.knjiznica-medvode.si

Četrtek, Knjižnica Medvode, Knjižni večer na sotočju Knjižnica Medvode Knjižnica Medvode
15. 03. 2012 ob 18.00 s Tilko Jamnik T: 01/361 30 53

http://www.knjiznica-medvode.si

Čet. - ned., Zbor izletnikov Mladinski odsek vabi na: PD Medvode Prijave sprejema do srede
16.-18. 03. pred BC Medvode Zimski Tabor: pred izletom Mateja Curk,

2012 VALVASORJEV DOM E-naslov:
POD STOLOM mateja.curk@gmail.com

(1181 m) - Karavanke http://www.planinskodrustvo-medvode.si
Vodita: 

Mateja Curk in Vojka L. Pipan

Torek, Knjižnica Medvode, Pravljična ura z delavnico Knjižnica Medvode Knjižnica Medvode
20. 03. 2012 ob 17.00 (za otroke od četrtega leta) T: 01/361 30 53

http://www.knjiznica-medvode.si

Sreda, Kulturni dom Velika slovenska turneja: Fenix taxi Predprodaja vstopnic:
21. 03. 2012 Medvode, KURSADŽIJE TIC Medvode

ob 19.00 uri Komedija za IZVEN 361 43 46
041/378 050

E: ticmedvode@tzm.si

Sreda, Knjižnica Medvode, Alenka Bučer Knjižnica Medvode Knjižnica Medvode
21. 03. 2012 ob 19.30 bo predstavila knjigo T: 01/361 30 53

Biti mama posebnega otroka http://www.knjiznica-medvode.si

Četrtek, Kulturni dom 90’ Stand up komedija Boom teater TIC Medvode
22. 03. 2012 Medvode, Nastopajo: Vstopnice: 01/361 43 46 

ob 20.00 uri Vid Valič, Miki Bubulj, Trafika Bencak 041/378 050 
Tin Vodopivec in Klemen Mauhler in Petrol http://www.boomteater.com

Za Abonma in IZVEN 030 305 905
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DATUM KRAJ IN ČAS NASLOV PRIREDITVE ORGANIZATOR INFO

Četrtek, Kulturni dom Dobrodelni koncert Mladinska skupina Luka Čukajne
22. 03. 2012 Pirniče, ob materinskem dnevu Pirniče 041/973 224

ob 19.00 uri Nastopajo: E: lukacukajne@gmail.com
Marjan Zgonc, Marjan Smode, 

Uroš Zagožen, Elda Viler in drugi

Petek Kulturni dom, Prireditev ob materinskem dnevu Mladinska gledališka 041/910 140 
23. 03. 2012 Smlednik Sodelujejo: Vrtec Medvode in sekcija 

OŠ Simona Jenka Smlednik KUD Smlednik

Petek Kulturni dom, ALI ŽENSKE KDAJ KUD Pirniče 041/776 735 
23. 03. 2012 Pirniče, ODNEHAJO? 031/352 772 

ob 19.00 uri Komedija za OTH in IZVEN www.kud-pirnice.si
info@kud-pirnice.si

vstopnice@kud-pirnice.si

Sobota, Kulturni dom HALO, RDEČA KAPICA KUD Pirniče 041/776 735
24. 03. 2012 Pirniče, Predstava za otroke 031/352 772 

ob 17.00 uri Za otroški abonma OTEHAJČEK www.kud-pirnice.si
in IZVEN info@kud-pirnice.si

vstopnice@kud-pirnice.si

Sobota,
24. 03. 2012

Torek, Knjižnica Pravljična ura z delavnico Knjižnica Medvode Knjižnica Medvode
27. 03. 2012 Medvode, (za otroke od četrtega leta) T: 01/361 30 53

ob 17.00 http://www.knjiznica-medvode.si

Sreda, Knjižnica Medvode, Sandi Dolinar bo predstavil Knjižnica Medvode Knjižnica Medvode
28. 03. 2012 ob 19.30 knjigo T: 01/361 30 53

Božja pot razsvetljenja http://www.knjiznica-medvode.si

Četrtek, Knjižnica Medvode, Predavanje gospoda Videnška: Knjižnica Medvode Knjižnica Medvode
29. 03. 2012 ob 17.30 Post in polnovredna hrana - T: 01/361 30 53

varna pot do zdravja http://www.knjiznica-medvode.si

Sobota, Kulturni dom Pirniče, POZDRAV POMLADI Baletna šola Stevens Baletna šola Stevens
31. 03. 2012 ob 16.00 in 17.00 uri 031/735 805

Sobota, Cesta ob Sori, SPOMLADANSKA TRŽNICA TZ Medvode TIC Medvode
31. 03. 2012 od 8.00 do (domače in umetnostne obrti, 361 43 46 ali 041/378 050

13.00 ure domači izdelki, pridelki ...) www.tzm.si 

Sreda, OŠ Topol, Predavanje: TD Katarina 041/597 052
11. 04. 2012 ob 18.00 uri Vse o zeliščnem vrtu

Vsi, ki želite najaviti prireditve in razne dogodke v koledarju prireditev, se lahko obrnete na informacijski center, ki deluje v sklopu turističnega biroja Medvode. 
Za redno številko Sotočja, ki izide vsak drugi petek v mesecu, je potrebno oddati objavo do 30. v mesecu na naslov: 
TURISTIČNI BIRO MEDVODE, Cesta ob Sori, PAVILJON 1, SI - 1215 Medvode, Tel.: 01 361 43 46, E-pošta: ticmedvode@tzm.si.

Novost pri koledarju prireditev 
Na Turistični zvezi Medvode pripravljajo mesečni koledar priredi-

tev, ki naj bi zajemal vse prireditve oziroma dogodke v celotni obči-
ni Medvode. V ta namen so odprli novo spletno stran
http://www.tzm.si/prireditve.php, na kateri najdete tudi obrazec za
najavo prireditve za posamezni mesec, v katerega lahko prireditev
vnesete kar direktno sami. Tako boste že ob vnosu dobili tudi vpo-
gled v druge prireditve in izvedeli, ali se morda prekrivajo.

”Želimo doseči enakomerno prireditveno dogajanje preko celega me-
seca in preprečiti morebitno krajevno in terminsko prekrivanje priredi-

tev. S tem projektom bomo povezali različne organizatorje prireditev in
dogodkov ter pripomogli k boljšemu obveščanju o dogajanju v naši ob-
čini. 

Prav s pomočjo takšnega koledarja bomo tako občanom, obiskoval-
cem kot številnim organizatorjem omogočili skupen vpogled v pestro
in živahno kulturno, športno in nasploh družabno življenje v občini.
Imeli bomo celosten vpogled v prireditve, ki naj bi se zvrstile v dolo-
čenem kraju in dnevu,” pojasnjujejo na Turistični zvezi Medvode. 
Dogodke, ki jim jih boste posredovali do 30. v mesecu za naslednji
mesec, bodo redno objavljali na njihovi spletni strani (www.tzm.si), v
Sotočju, na TV Medvode in na spletni strani Občine Medvode. M. B.

ČISTILNA AKCIJA 2012



Občina

V prejšnji številki Sotočja smo obširneje pi-
sali o idejnem projektu za Tehnično turistični
park Medvode v Hrašah. Ideja je med krajani
povzročila veliko slabe volje, več informacij so
želeli tudi v svetu KS Smlednik, zato so na žu-
pana naslovili zahtevo za sklic zbora krajanov.
Ker do tega ni prišlo, so ga sklicali sami. Pote-
kal je 2. marca v avli OŠ Simona Jenka Smled-
nik. Udeležilo se ga je 150 krajanov, kar pome-
ni nekaj manj kot deset odstotkov, in 23 gostov.
Namen je bila predstavitev idejnega projekta
Tehnično turistični park Medvode. ”Imamo
premalo informacij, da bi se lahko odločali za
ali proti,” je pojasnil Nejc Smole, predsednik
KS Smlednik, ki je tudi vodil zbor krajanov.

Več o idejnem projektu so povedali župan Med-
vod Stanislav Žagar (občina namreč projekt
podpira), Niko Mihelič, ki je sodeloval pri njego-
vi pripravi, Peter Ogorevc je spregovoril nekaj
besed o primernosti lokacije, za projekt pa se je
zavzel tudi občinski inšpektor Matija Šalehar.
Župan je uvodoma pojasnil, da nima nič proti, da
je prišlo do sklica zbora krajanov, da pa se prehi-
teva vrstni red postopka, zato ne bodo mogli po-
streči z vsemi informacijami, ki krajane zanima-
jo. ”V tej fazi govoriti o podrobnostih je nemogo-
če. Danes lahko govorimo o spremembah in do-
polnitvah dolgoročnega plana občine Medvode.
Dokument je v proceduri na pristojnih ministr-
stvih. Ko in če bo njegov osnutek sprejel občin-
ski svet, bo sledila javna razgrnitev,” je dejal in
dodal nekaj besed glede same lokacije, o kateri
so krožile različne informacije: ”Gre za lokacijo
za cerkvijo v Hrašah, v strnjenem gozdu ob načr-
tovani četrti razvojni osi. Je stran od vasi, v bliži-
ni avtoceste in letališča. Po obsegu je primerljiv z
golfskim igriščem v Smledniku. Prepričan sem,
da je tudi to projekt prihodnosti.” Načrtovani
park torej ne posega na območje mokrišča, kot so
tudi krožile informacije. 

Po predstavitvi idejnega projekta so bili k be-
sedi povabljeni prijavljeni razpravljavci in kra-
jani. Velika večina je bila močno proti temu,
da bi takšen projekt umestili v Hraše. Damjan
Koželj, predsednik TD Hraše, je poudaril, da
imajo glede turističnega razvoja kraja drugač-

ne načrte: ”To je kot okupacija kraja. Vse je vi-
deti tako čudovito, ostala pa nam bosta uničen
gozd in celostna podoba kraja. Kdo od tistih,
ki ste odločali o tem projektu, se je vprašal, kaj
nam pomeni naš kraj, kaj krajani menijo o
tem? Nihče. Zakaj se niste odločili za svoj
kraj? Odločeni smo, da se bomo borili proti
temu in tudi na lastnike parcel apeliramo, da
nam prisluhnejo.” Tudi slednji so bili prisotni
na zboru krajanov. Največ zemljišča, na kate-
rem je načrtovan park, je v lasti Župnije Vodi-
ce, lastnica je tudi Župnija Smlednik, poleg
tega je tu še zemljišče, ki je v lasti fizične ose-
be. Iz govora smleškega župnika Tomaža Na-
godeta je bilo razvidno, da tudi on projekta na
lokaciji v Hrašah ne podpira. Odločno proti je
tudi domačin Ivan Špenko, sicer tudi občinski
svetnik. ”Realizacija ideje bi povzročila za-
strupljanje in ogrožanje zdravja in življenja
krajanov, uničenje najboljših gozdov, eko kme-
tijstva v teh pogojih ne bi bilo več moč izvaja-
ti, ogrožanje kulturnega spomenika - hraške
cerkve, povečan promet na že tako obremenje-
ni cesti,” je le nekaj razlogov proti, ki jih je na-
štel, in dodal: ”Predlagatelj agresije na naše

okolje naj se umakne, saj predstavljeni argu-
menti za projekt ne odtehtajo negativnih posle-
dic. Takšen projekt ne sodi v to okolje.” Zbora
krajanov pa so se udeležili tudi krajani, ki so
za. ”Takšen objekt potrebujemo. Rad se vozim
z avtomobilom, rad bi se vozil tudi malce hi-
treje. Dajte nam tako možnost, da bomo lahko
to koristili. Jaz sem za in mislim, da moja ge-
neracija tudi,” je povedal Luka Ločniškar.
Med prisotnimi gosti je bil tudi znani nekdanji
tekmovalec v reliju Jani Trček iz sosednjega
Zavrha, ki je dejal, da projekt podpira, da lah-
ko prinese velik razvoj kraju in da bi se lahko
začel graditi postopoma, da se ne potrebuje to-
liko kapitala, kot so omenjali nasprotniki.

Glasovanje za ali proti umestitvi projekta v
Hraše bodo izvedli na prihodnjem zboru kraja-
nov, ki naj bi bil v kratkem. ”Današnji zbor
krajanov je bil informativne narave. Nobena
stvar ni popolnoma bela in ne popolnoma črna.
Naj krajani v miru premislijo in se na nasled-
njem zboru krajanov odločijo. Kakršnakoli bo
odločitev, bo svet KS za njo stal in jo zagovar-
jal v vseh nadaljnjih aktivnostih.” 

Maja Bertoncelj

Krajani o tehnično turističnem parku
Če gre soditi po zboru krajanov v Smledniku, jih je velika večina močno proti načrtovanemu Tehnično 

turističnem parku Medvode v Hrašah. Glasovanje bodo izvedli na prihodnjem zboru krajanov.

Peticija za postajo bližje Zavrhu
V prejšnji številki Sotočja smo pisali o uvedbi nove linije mestnega

potniškega prometa številka 15 (Stanežiče-Zgornje Pirniče). Da vse ni
tako praznično, kot je bilo na slovesnosti, opozarjajo prebivalci Zavr-
ha. Januarja so predali peticijo s 136 podpisi na Krajevno skupnost Pir-
niče in občino Medvode. V njej so zapisali, da pozdravljajo uvedbo
nove proge, imajo pa pripombo na njeno traso: ”Z uvedbo mestnega
prometa smo še bolj oddaljeni, kot smo bili s primestnim prometom,
tako da nam uvedba mestnega prometa ne izboljšuje življenjskih pogo-
jev, ravno nasprotno, namesto sedanjega ”pešačenja” do primestne po-
staje v dolžini enega kilometra, imamo sedaj dolžino dva kilometra (do
Kovača ali Sp. Pirnič).” 

S peticijo želijo, da bi bilo postajališče proge mestnega prometa šte-
vilka 15 tudi ”pri Transformatorju” Sp. Pirniče (pri Lipi), kot je posta-

jališče primestnega prometa. ”Z želenim postajališčem se za druge
krajane KS Pirniče ne spremeni nič, nam pa bistveno približa mestni
promet vasi. Na slovesnosti ob odprtju proge smo slišali, da je problem
v odseku ceste od križišča pri Lipi do križišča Sp. Pirniče, ki da je pre-
ozek za avtobuse mestnega prometa. Omenjeno cesto Ljubljanski pri-
mestni promet uporablja brez problemov. Če pa je odsek potrebno ure-
diti, vas prosimo, da k temu pristopite,” so še zapisali v peticiji. 

Kakšne so možnosti za uvedbo novega postajališča mestnega prome-
ta pri Lipi, smo vprašali župana Medvod Stanislava Žagarja, ki je pojas-
nil, da je bilo ugotovljeno, da že omenjeni cestni odsek za mestni pro-
met ni primeren in da se zaenkrat o uvedbi novega postajališča ne po-
govarjajo. ”Potekajo pa pogovori o poskusnem podaljšanju proge od
Pirnič do Medvod, pa tudi o tem, da bi bila s 1. majem uvedena proga
od občinske meje z občino Vodice do centra Medvod. S tem bi poveza-
li Hraše, Smlednik, Zbilje in Medvode,” je pojasnil. Maja Bertoncelj

Idejni projekt Tehnično turističnega parka Medvode v Hrašah je tema, ki krajane še kako zanima. Avla osnovne
šole je bila na zboru krajanov polna skorajda do zadnjega kotička.

6 - S O T O Č J E
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Medvode so vendarle dobile zbirni center za
ločeno zbiranje odpadkov, če ne stalnega, pa
vsaj začasnega. ”To je korak naprej. Želim, da
bi se občani posluževali zbirnega centra in da
odpadkov ne bi več na divje odlagali po goz-
dovih,” je na odprtju poudaril župan Medvod
Stanislav Žagar. Začasni zbirni center je plod
sodelovanja občine in podjetja Snaga, ki ima
koncesijo za odvoz odpadkov v občini Medvo-
de. Center so odprli 25. februarja na dvorišču
nekdanjega podjetja Color, vhod je iz Barleto-
ve ceste. Odprt je dvakrat na teden, in sicer
vsako soboto med 9. in 12. uro in vsako sredo
med 15. in 18. uro (razen med prazniki).

Ne bo več treba na Barje
Občani ste bili v minulih letih vajeni kosov-

nega odvoza, ki je bil organiziran dvakrat na
leto. Tega sedaj ni več, ločeno zbrane odpadke
pa ste v minulem obdobju odlagali v Zbirnem
centru Barje, če ste se seveda držali načela pra-
vilnega odlaganja. Zbirni center je odslej pre-
cej bliže. ”Ob kosovnem odvozu je bilo na
zbirnih mestih veliko odpadkov, pripeljanih iz
drugih občin. Poleg tega so ljudje morali od
enega do drugega odvoza odpadke hraniti
doma, za kar pa številni nimajo prostora. Sedaj
bodo lahko ločeno zbrane odpadke pripeljali v
zbirni center,” je še dejal Žagar. V zbirnem
centru je enajst zabojnikov. ”V Snagi ocenjuje-
mo, da je odprtje zbirnega centra za občino
Medvode zelo pomemben dogodek. Skupaj
smo se odločili, da bomo tukaj zbirali nasled-
nje vrste odpadkov: kosovne odpadke, pohiš-
tveni les, zeleni odrez, kovino in kovinsko em-
balažo, avtomobilske gume, plastično embala-
žo, kartonsko embalažo, stiropor, oblačila in
obutev, biološke odpadke ter odpadno električ-
no in elektronsko opremo. Sledili bomo željam
in potrebam občine, če se bo izkazalo, da je
potrebno postaviti še kakšen dodaten zaboj-
nik,” je na odprtju povedal Jože Gregorič,
vodja projektov prodaje v podjetju Snaga. 

V sklopu začasnega zbirnega centra je urejen
tudi EKO otok za ločeno zbiranje nekaterih
drugih frakcij ter zabojnik za odlaganje odslu-
ženih CD in DVD plošč. Ne sprejemajo pa

drugih odpadkov (gradbene odpadke, azbestne
odpadke, nevarne odpadke, ...). Slednje boste
še naprej lahko odlagali v Zbirnem centru Bar-
je. Začasni zbirni center v Medvodah je name-
njen ločenemu zbiranju odpadkov iz gospo-
dinjstev. Storitve lahko koristijo prebivalci ob-
čine Medvode, ki so vključeni v sistem ravna-
nja z odpadki - pred oddajo odpadkov se bo
oskrbniku potrebno izkazati z odrezkom plača-
ne položnice za odvoz odpadkov. Oddaja od-
padkov iz gospodinjstev je do enega kubične-
ga metra (velikost običajne avtomobilske pri-
kolice) brezplačna. 

Občina išče stalno lokacijo
Lokacija v nekdanjem Colorju je začasna.

Podjetje MTB, ki je kupilo okrog 12 tisoč m2
zemljišča in nameravalo zgraditi trgovsko-
stanovanjski kompleks, je v stečaju, občina pa
je del tega zemljišča, gre za okrog 1500 m2,
vzela v najem. ”To je bila edina možnost, da
smo dobili vsaj začasni zbirni center. Znano je,
da že več let želimo pridobiti lokacijo, kjer bi

bil zbirni center za stalno, a nam državne insti-
tucije ne dajo zelene luči,” je pojasnil Žagar,
občinski inšpektor Matija Šalehar, ki se je
prizadeval, da bi Medvode čim prej dobile vsaj
začasni zbirni center, pa je dodal, da še vedno
upajo, da jim bo uspelo dobiti vsa potrebna do-
voljenja za stalni zbirni center na območju gra-
mozne jame v zasipanju na Jeprci: ”Ne vidimo
razloga, da ne bi bilo izdano dovoljenje za de-
poniranje kosovnih odpadkov, ki niso toksični.
Trikrat smo dobili zavrnjeno lokacijo in spro-
žili smo upravni spor. Odgovora doslej še nis-
mo dobili. Zavedamo se, da si koraka nazaj ne
bomo smeli privoščiti. Ljudje se bodo navadili
na zbirni center, zato bomo intenzivno nadalje-
vali z iskanjem stalne lokacije.”

Maja Bertoncelj

Z odpadki v nekdanji Color
Enajst zabojnikov je namenjenih za ločeno zbrane nenevarne odpadke iz gospodinjstev, ki jih lahko 

dvakrat na teden brezplačno pripeljete v začasni zbirni center za ločeno zbiranje odpadkov, 
ki so ga odprli na dvorišču nekdanjega Colorja v Medvodah.

Stanislav Žagar in Jože Gregorič v začasnem zbirnem centru za ločeno zbiranje odpadkov Medvode

Vhod v center je z Barletove ceste.

Kaj lahko pripeljete v začasni zbirni center Medvode? 
KOSOVNI ODPADKI (kopalniška oprema, preproge, oblazinjeno pohištvo in vzmetni-
ce, svetila in senčila ipd.), POHIŠTVENI LES (omare, stoli, gradbeni elementi, parket,
iverne plošče ipd), ODPADNA ELEKTRIČNA IN ELEKTRONSKA OPREMA (monitor-
ji, TV aparati, ekrani, radijski sprejemniki, računalniki, telefoni, bela tehnika ipd), KO-
VINA IN KOVINSKA EMBALAŽA (masivne kovine, radiatorji, jekleni profili, kopalne
kadi, sodi, ročke, konzerve, pločevinke pijač ipd), ZELENI ODREZ (grmičevje in vejev-
je, ostanki košenj, listje, rože ipd.), BIOLOŠKI ODPADKI (organski kuhinjski odpadki,
povrtnine, sadje ipd), KARTONSKA EMBALAŽA (večja kartonska embalaža), PLA-
STIČNA EMBALAŽA (nosilke, ročke, plastenke, PE in PP zabojčki, odpadna in ovojna
folija), STIROPOR (bel - čist stiropor, embalaža), AVTOMOBILSKE GUME (Izrablje-
ne avtomobilske gume brez platišč), OBLAČILA IN OBUTEV.
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Pri trinajstih na Mt. Blancu
Novinci v novi sestavi občinskega sveta občine Medvode: Roman Robas, član Slovenske demokratske
stranke. Zelo aktiven je tudi v športnem smislu. Pretekel je osem maratonov in osvojil številne vrhove.

Se lahko uvodoma na kratko
predstavite?

”Star sem 43 let, živim na Svet-
ju. Moja srednješolska izobrazba
je elektrotehnik-elektronik, šola-
nje pa sem nadaljeval na ekonom-
ski fakulteti in po izobrazbi sem
diplomirani ekonomist. V podjet-
ju, v katerem sem zaposlen, delam
na mestu vodje ključnih kupcev.”

Kako to, da ste se odločili za
vstop v politiko?

”V politiko sem vstopil leta
2004. Sliši se stereotipno, pa ven-
darle: začutil sem, da bi morda pa
le lahko kaj spremenil, naredil za
to državo, čeprav sem majhna
riba. Že od vsega začetka sem
član Slovenske demokratske
stranke.” 

Kakšen je vaš način dela v ob-
činskem svetu?

”Moj način dela je takšen, da
skušam čim več stvari razjasnili
na sejah odborov in komisij. Sem
član Statutarno-pravne komisije in
Odbora za komunalne dejavnosti.
Na sejah občinskega sveta pa se
potem ne ponavljam in ne prijav-
ljam k besedi samo zato, da bi se
javno izpostavljal, kot je to praksa
pri nekaterih.” 

Kakšen je za vas dober svet-
nik?

”Dober svetnik je tisti, ki razu-
me in spremlja potrebe lokalnega
okolja. Idealen pa bi bil zame tak-
šen, ki bi to funkcijo opravljal
brezplačno, bi bila zanj častna.”

Ste aktivni še na katerih dru-
gih področjih v občini? 

”Ne. Mi zmanjka časa, da bi se
lahko ukvarjal še s čim drugim.”

Kaj v občini najbolj pogrešate? 
”Da bi Medvode postale mesto z

urejenim centrom, kar pa je verjet-
no težko doseči. Razmišljati bi bilo
potrebno bolj podjetniško, morda
tudi o tem, da bi imeli svoje javne
službe. V občino bi morali privabi-
ti še več novih prebivalcev.”

Vaše pozitivne in negativne
lastnosti?

”Morda ne sprejemanje ”nor-
malnih” zadev obnašanja, delova-
nja. Vsakič, ko mi nekdo zatrjuje
ali me prepričuje, da je potrebno
nekaj storiti po točno določenem
vzorcu (ker je to ”normalno”), se
je potrebno vprašati, zakaj je tako
in ali ne bi moglo biti tudi druga-
če, obratno ... Enostavno, razmiš-
ljanje zunaj okvirov - v našem
okolju je to verjetno bolj negativ-
na lastnost.”

Kako preživljate prosti čas?
”V prostem času rad potujem, si-

cer pa ga preživljam predvsem
športno. Na sto načinov. Rad sem
v naravi. Največ tečem. Pretekel
sem osem maratonov, od tega pet
na Dunaju, dva v New Yorku.
Slednji je res nekaj posebnega.
Ogromna množica tekačev in tudi
gledalcev. Že na startu je posebno
vzdušje. Sliši se pesem New York,
New York. Od ganjenosti dobiš
kar malce solzne oči. Je posebno
doživetje. Nikoli pa ne tečem na
rezultat. Moj rekord je tri ure in
pol. Maraton mi pomeni preizkus
samega sebe. Na koncu je vselej

težko. Zadnji kilometri gredo po-
časi. Poleg teka tudi kolesarim s
cestnim kolesom. Na leto naredim
tri do štiri tisoč kilometrov. Bil
sem tudi že na maratonu Franja. V

mlajših letih sem veliko hodil v
gore, saj se je oče ukvarjal z alpi-
nizmom. Pri trinajstih sem bil na
Mt. Blancu. Lani nas je prvič pe-
ljal tudi v Nepal. Bilo je nepozab-
no in mi je žal, da nisem šel že
prej. Bili smo na višini 5500 m,
rad bi šel še višje, nad 6000 m.
Moj športni izziv za prihodnje pa
je v prvi vrsti Ironman triatlon (3,8
km plavanja, 180 km kolesarjenja
in 42,2 km teka). Enkrat bo šlo.”

Na kateri dosežek v življenju
ste najbolj ponosni?

”Sem mnenja, da je potrebno v/o
življenju stalno razmišljati o tem,
da le-ta še pride.”

Za konec še vprašanje o aktu-
alni tematiki v vašem kraju: kaj
je največji problem kraja in
kako bi ga rešili?

”Potrebovali bi novo Glasbeno
šolo, ob dvorani je ob večjih prire-
ditvah problem s parkiranjem, si-
cer pa mislim, da se Medvode raz-
vijajo času, okolju in razmeram
primerno.” Maja Bertoncelj

KOMUNALA KRANJ d.o.o., UL. MIRKA VADNOVA 1, KRANJ

Čisto je lepo.

Prijavite se na brezplačno 
obveščanje

Pravočasno in učinkovito obveščanje je še posebej pomembno
v primerih, ko je oskrba s pitno vodo motena. 
Zato vas vabimo, da se prijavite na brezplačno obveščanje po
e-pošti ali SMS sporočilih.

Obiščite našo spletno stran www.komunala-kranj.si in 
izpolnite obrazec ”Prijava na obvestila”. 
Vašo prijavo nam lahko sporočite tudi po e-pošti na naslov
info@komunala-kranj.si ali pisno na naslov Komunala Kranj,
d. o. o., Ulica Mirka Vadnova 1, 4000 Kranj. 

Ledinček sameva

V Medvodah, v neposredni bližini športne dvorane, je Zlato
Plešnik poleti leta 2009 odprl deset metrov visok plezalni stolp,
sestavljen iz štirih plezalnih sten, v katerih je bilo moč plezati
skozi celo leto, pozimi v ledu. Inovacijo je poimenoval Ledinček.
Lani pozimi je ob njem odprl še 15-krat 30 metrov veliko drsa-
lišče. Vsi objekti pa od Plešnikove smrti lani poleti samevajo in
propadajo. Tako je bilo tudi pozimi: Ledinček brez plezalcev in
drsališče brez drsalcev. Objekti so sicer v zasebni lasti, a na
občinskem zemljišču, zato smo se za pojasnila obrnili na župana
Medvod Stanislava Žagarja, ki je povedal, da se plezalni stolp, gre
za montažni objekt, prodaja, in da če ne bo v kratkem odstranjen,
ga bo zaradi varnosti morala odstraniti občina. Drugače pa je 
z drsališčem. Na občini si želijo, da bi slednje ostalo in bilo v 
upravljanju zasebnega upravljavca. M. B.

Roman Robas 
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Nova okna na Zdravstvenem domu
V Zdravstvenem domu Medvode so konec minulega leta začeli z veliko investicijo: zamenjavo skoraj 

tristo dotrajanih oken. 

V Zdravstvenem domu Medvode so imeli v
minulem letu kar nekaj pomembnih investicij.
Z največjo, menjavo oken, so začeli konec leta.
Skupaj bo zamenjanih vseh nekaj manj kot tri-
sto dotrajanih oken. To je eden izmed korakov
k energetsko varčnejšemu objektu.

”Menjava oken poteka v dveh fazah. V prvi
fazi so bila zamenjana okna na zahodni strani
objekta. Potekajo še zaključna dela v notranjo-
sti. Nadaljevalo se bo z drugo fazo zamenjave.
Gre za veliko in potrebno investicijo, za katero
gredo sredstva iz občinskega proračuna. To je
eden izmed korakov k energetsko bolj varčnemu
objektu. Pred leti je bila že zamenjava streha,
potrebna bo med drugim še sanacija fasade,

ogrevanje,” je pojasnil Rajko Vajd, direktor
Zdravstvenega doma Medvode. Imeli so še ne-
kaj drugih investicij. Pomembna pridobitev je
nov urgentni prostor v avli, prostore, kjer je bil
stari, so oddali v najem podjetju, ki je pred krat-
kim odprlo trgovino z medicinsko-tehničnimi
pripomočki. Obnovili so tudi zobno ambulanto,
še dve bodo letos, nov je avtomobil za patronaž-
no zdravstveno varstvo, reanimacijski voziček,
v okulistični ambulanti pa je velika pridobitev
najsodobnejša naprava za pregled vidnega pol-
ja, ki so jo kupili s finančno pomočjo Občine
Medvode in Optike Mali iz Medvod. 

Kar nekaj pomembnih projektov so si zasta-
vili tudi za letos. ”Odprli bomo prvo referenč-

no ambulanto, v drugi polovici leta predvido-
ma še drugo. Nadaljevali bomo z že omenjeno
zamenjavo oken in deli, ki so se že začela. Po
občini bomo namestili enajst defibrilatorjev in
občane izobraževali o pravilni uporabi, nada-
ljevali bomo z odlično zastavljeno zdravstveno
vzgojo,” je Vajd izpostavil nekaj projektov. 
Maja Bertoncelj, foto: M. B., Matic Zorman 

Rajko Vajd, direktor ZD Medvode, v novem urgentnem prostoru v avli, ki omogoča
neposreden dostop reševalcem in pacientom.

S preureditvijo so dobili prostor, ki so ga oddali v najem podjetju, ki je v začetku
marca odprlo trgovino z medicinsko tehničnimi pripomočki. 

Zaradi smradu zahtevajo ukrepanje
Krajani Pirnič znova opozarjajo na smrad. ”Lastnik Bioplinarne 

Petač gnilo in razpadajoča biomaso znova prevaža s kupa na kup. Po-
sledično se v ozračje širijo strupeni plini, ki med drugim povzročajo
tudi neznosen smrad. Glede na to, da kljub vsem prijavam in pritož-
bam do sedaj ni v enem letu nobenih rezultatov, krajani Pirnič zahte-
vamo takojšnje ukrepanje, saj je bivanje na tem področju nemogoče,
zagotovo pa tudi zdravju škodljivo,” se je v imenu Civilne iniciative
Pirniče tudi na medije obrnil Franci Lavrinc.

Bioplinarno, ki ne obratuje, je lani jeseni obiskal zdravstveni inšpek-
tor in z odločbo lastniku odredil ukrepe, ki jih mora izvajati. Eden iz-
med njih je tudi pokrivanje biomase s folijo. Kot so pojasnili na Zdrav-
stvenem inšpektoratu, se je zavezanec na slednjega pritožil. Dodali so
še, da pritožba ne zadrži izvršitve odrejenih ukrepov. ”Zdravstveni in-
špektor je opravil kontrolni inšpekcijski pregled, s katerim je želel pre-
veriti izvajanje ukrepov, vključno s pokrivanjem biomase. Pri tem je
ugotovil, da je na območju bioplinarne prisoten značilen vonj po sila-
ži, ni pa bila zaznana prisotnost mrčesa in glodavcev. Skladiščena bio-
masa je bila s folijo pokrita le delno, čeprav je bila zraven na razpola-
go tudi dodatna (nova) folija za prekrivanje. Od zavezanca smo dobili
pojasnila, ki kažejo na to, da je bila biomasa odkrita zaradi manipula-
cije s silažo. To pomeni, da trenutno inšpektor še ne bo začel postop-
ka upravne izvršbe, temveč bo nadaljeval z zbiranjem informacij/dej-
stev, ki bodo ali potrdile ali ovrgle sum, da stranka ni v celoti izvedla
odrejenih ukrepov in s tem odločbe ni popolnoma izvršila,” je pojas-

nila Manca Uršič Rosas, predstavnica za odnose z javnostjo na
Zdravstvenem inšpektoratu. Stanje glede ugotovitev inšpektorja smo
še enkrat preverili v torek, odgovorili pa so nam, da zavezanec še 
vedno manipulira s silažo, zato je biomasa odkrita. 

Naj ob tem še dodamo, da je organizacija Alpe Adria Green v imenu
Civilne iniciative Pirniče na Policijsko upravo Ljubljana, okrožno 
državno tožilstvo in na glavno inšpektorico RS za okolje in prostor 
vložila kazensko ovadbo zoper neznane osebe zaradi suma kaznivega
dejanja zlitje smrdeče tekočine, ki lahko ogrozi podtalnico. M. B.

Teleoskrba za varno starost
V družbi Telekom Slovenije so v sodelovanju s podjetjema Pacient in

Prvo zdravstveno asistenco (PZA) pripravili storitev, s katero želijo za-
gotoviti varno starost. Pomoč na daljavo oziroma storitev SOS doma
omogoča takojšen stik s posebnim klicnim centrom, zdravnikom ali
vašim bližnjim 24 ur na dan, prav vsak dan. Klicni center lahko do vas
napoti nujno medicinsko pomoč, pa tudi gasilsko službo ali policijo.
Če ne gre za nujno stanje, vas lahko poveže z zdravnikom, ki vam bo
prisluhnil in podal strokovni nasvet. Storitev je zagotovljena po celi
Sloveniji, v primeru zdravniške pomoči pa tudi zunaj meja. Do storit-
ve so upravičene osebe, stare nad 65 let, osebe s statusom invalida,
akutno bolne osebe, kronično bolne osebe in osebe z dolgotrajnimi
okvarami zdravja in kronično bolni otroci, ki niso vključeni v organi-
zirane oblike varstva. Postopek se začne na predlog upravičenca ali
njegovega zakonitega zastopnika. M. B.

Rajko Vajd: ”Zdravstveni dom Medvode
je v letu 2011 posloval 

s presežkom prihodkov nad odhodki 
v višini 93 tisoč evrov.”
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Nordijski center Bonovec Medvode s 5. mar-
cem uradno ne obratuje več, prav tako ni noč-
nega teka, se pa tam še vedno da teči na smu-
čeh na 1,5 km dolgi progi, ki jo, odvisno od
vremenskih razmer, tudi še urejajo. Za upora-
bo prog ni več potrebno plačati. 

Kako uspešna je bila letošnja sezona za Nor-
dijski center Bonovec Medvode, smo vprašali
Saša Bratuša, direktorja Zavoda za šport in pri-
reditve Medvode, upravljavca centra, in Kle-
mena Svoljšaka iz Nordijskega športnega dru-
štva Medvode, ki skrbi za njegovo pripravo in
vzdrževanje. ”S sezono smo delno zadovoljni,
saj smo z umetnim zasneževanjem, zaradi vre-
menskih razmer, lahko začeli šele 18. januarja
in v tednu dni pripravili progo dolgo 2 km. Pri-
čakujemo, da bo letos 50 do 60 dni, ko se da
teči. To je glede na prejšnji dve sezoni dokaj
malo, saj smo beležili 80 do 90 tekaških dni,”
je pojasnil Klemen Svoljšak in hkrati dodal,
da so bile proge v tej sezoni pripravljene veli-
ko bolje kot v prejšnjih letih in da so bili delež-
ni številnih pohval: ”Tudi obisk je bil letos ne-
primerno boljši. V tem času smo zabeležili več
kot sedem tisoč obiskovalcev. Dopoldne je te-
klo lepo število upokojencev, povprečno tri do
štirikrat na teden so imele na poligonu športni
dan različne osnovne šole. Tudi otroci iz vrtca
so se v dopoldanskem času učili prvih korakov.
Popoldne so bili med obiskovalci tekaški klubi
in posamezni rekreativci. V centru so trenirali
slovenski reprezentanti v teku na smučeh in
nordijski kombinaciji, tekla sta tudi Petra Maj-
dič in predsednik države dr. Danilo Türk.”

Možnost je bila tudi večernega teka. ”Zvečer
smo imeli proge sprva odprte od torka do četr-
tka, vendar smo zaradi dobrega obiska večerni
tek podaljšali še na ponedeljek in petek,” še
pravi Svoljšak. V centru so potekale tri tekme
za državno prvenstvo v smučarskem teku (ena
za člane in dve za otroške kategorije), tri rekre-
ativna tekmovanja in dva promocijska dneva
Teka na smučeh, ki sta bila dobro obiskana.
Med šolskimi počitnicami so priredili varstvo
oziroma ”Tekaško obarvane počitnice”. 

”Nordijski center je obratoval relativno malo
časa, a je bil takrat obisk izredno dober. Med ob-
iskovalci so bili občani Medvod, veliko pa jih je
prišlo tudi iz sosednjih občin, predvsem iz Ljub-
ljane in Gorenjske. Tudi dejstva, da je bilo za
uporabo prog potrebno kupiti vstopnico, so se
ljudje očitno navadili, saj kakšnih težav glede
tega ni bilo, tudi zato, ker so bile proge zgledno
urejene, za kar velja zahvala izredno prizadevnim
članom Nordijskega športnega društva Medvo-
de,” pa je dejal Sašo Bratuš. Maja Bertoncelj

Prostovoljci društev upokojencev Medvode so vključeni v projekt
”Starejši pomagajo starejšim”, ki ga vodi Zveza društev upokojencev
Slovenije. V obeh društvih skupaj deluje okrog 25 prostovoljcev. Pod-
poro projektu je izkazala tudi Občina Medvode in ustanovljena je bila
lokalna koordinacija.

”Prostovoljci razširjajo svoje delovanje na vse starejše od 69 let v
občini z namenom, da nihče ne obupuje v osamljenosti in lastni ne-
moči, da najdejo osamljene in onemogle vrstnike, jim olajšajo stisko
in olepšajo starost. Največ, kar imamo v obdobju usihanja življenjske
moči, je, da imamo pomoč in družbo sočloveka, ki nam prežene ob-
čutek nemoči in osamljenosti,” poudarja Marija Tome, predsednica
Društva upokojencev Medvode in koordinatorica projekta, in dodaja:
”Prostovoljci, ki obiskujejo starejše, odkrivajo vsako leto več starej-
ših, ki potrebujejo pomoč, da lahko ostanejo še naprej doma. Mnogi
potrebujejo pomoč več strokovnjakov oziroma ustanov. Analizirali
smo 270 anketnih vprašalnikov o življenju in problemih starejših in
ugotovili, da blizu 20 odstotkov starejših potrebuje pomoč, največ-
krat zdravnika, patronažne sestre in prostovoljca.”

Prostovoljci starejšim pomagajo pri hranjenju, oblačenju in vzdrže-
vanju osebne higiene ter manjših gospodinjskih opravilih, nudijo
spremstvo po opravkih, k zdravniku, na sprehod in še marsikaj dru-

gega. Pri svojem delu pa pogosto naletijo na zahtevnejše probleme
starejših, ki presegajo njihove pristojnosti in znanje in jih je možno
reševati le z usklajenim sodelovanjem med različnimi strokami in
ustanovami. 

Župan občine Medvode je zato na podlagi sklepa občinskega sveta
kot podporo projektu ustanovil lokalno koordinacijo, ki jo sestavljajo:
Tatjana Komac, vodja Oddelka za družbene dejavnosti Občine Medvo-
de, Helena Demšar, višja medicinska sestra v patronaži Zdravstvenega
doma Medvode, Miha Rotar iz Centra za socialno delo Ljubljana - Ši-
ška, enota Medvode, Vesna Stariha, direktorica Centra starejših Med-
vode, Ivanka Šušteršič, predsednica župnijske Karitas Preska, Dragan
Djukić, predsednik Krajevnega odbora RK Medvode, Marija Tome,
predsednica Društva upokojencev Medvode in koordinatorica projek-
ta, ter Veronika Pretnar Kunstek, prostovoljka in namestnica koordina-
torice projekta. ”Doslej smo imeli dva sestanka. To so začetki, prepri-
čana pa sem, da bodo povezave pri pomoči starejšim med nami vedno
močnejše,” je dejala Tometova. Za več informacij o projektu se lahko
obrnete na Društvo upokojencev Medvode (Gorenjska cesta 11, tele-
fon: 01/3612 3 03, uradne ure torek in četrtek od 9. do 11. ure) in na
Društvo upokojencev Pirniče (Zgornje Pirniče 6, uradne ure torek od
10. do 11. ure). Maja Bertoncelj

V Nordijskem centru Bonovec Medvode se je rekreiral tudi predsednik države dr. Danilo Türk (v rdečem), na sli-
ki skupaj s Sašem Bratušem (levo), direktorjem Zavoda za šport in prireditve Medvode, in predstavniki Nordij-
skega športnega društva Medvode s predsednico Nevenko Omerzu (druga z leve).

Vse več starejših potrebuje pomoč
Ustanovljena je lokalna koordinacija za podporo projektu ”Starejši pomagajo starejšim”, 

v katero so vključeni predstavniki različnih ustanov. 

Kratka sezona, dober obisk
V Nordijskem centru Bonovec Medvode so zaključili sezono, se pa na progah še vedno da teči. 

Letos pozimi našteli več kot sedem tisoč obiskovalcev.
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Največ nesreč še vedno 
v krožišču na Klancu

”Splošna varnostna ocena za območje Občine Medvode za leto 2011 je ”zelo dobro”. 
Zgodila se je ena prometna nesreča s smrtnim izidom, ni bilo nobene večje kršitve javnega reda in miru 

in ni se zgodil noben dogodek, ki pri ljudeh vzbudi občutek ogroženosti,” pojasnjuje mag. Simon Slokan,
komandir Policijske postaje Medvode.

Če se na začetku ustaviva pri prometu.
Kakšna je bila prometna varnost v občini
Medvode v letu 2011?

”Lani se je na območju Občine Medvode
zgodilo 130 (leta 2010 117) prometnih nesreč,
v katerih je ena oseba izgubila življenje (leta
2010 prav tako ena), 56 oseb je bilo telesno po-
škodovanih, druge nesreče pa so bile le z ma-
terialno škodo. Na področju prometne varnosti
smo v omenjenem obdobju ugotovili 1209 kr-
šitev po Zakonu o varnosti v cestnem prometu
in Zakonu o pravilih v cestnem prometu. Od
tega je bilo izdanih 751 plačilnih nalogov, 220
posebnih plačilnih nalog, 138 predlogov sod-
niku za prekrške, 76 opozoril, 19 odločb v hi-
trem postopku in 5 predlog drugemu prekr-
škovnem organu. Potrebno je poudariti, da je
bilo 95 odstotkov vseh posebnih plačilnih na-
logov izdanih zaradi nepravilnega parkiranja,
predvsem pod Šmarno goro.

Sicer pa na področju prometne varnosti izsto-
pa ob prometnih konicah preobremenjenost
Gorenjske ceste v Medvodah v smeri proti
Mednemu oziroma Ljubljani. Omenjena obre-
menjenost je sicer od odprtja predora Šentvid
manjša, kljub temu pa občasno še prihaja do
zastojev v prometu.” 

Kje najpogosteje prihaja do kršitev določil
o hitrosti?

”Najpogostejše kršitve določil Zakona o pra-
vilih cestnega prometa, ki se nanaša na kršitev
določil o hitrosti, smo ugotavljali na Gorenjski,
Zbiljski in Škofjeloški cesti v Medvodah, nato
pa krajevno v različnih naseljih, npr. Zg. in Sp.
Pirniče, Smlednik, itd.”

Kateri cestni odseki v občini so največje
”črne točke”?

”Izpostavil bi dve večji. Prva je krožišče na
Klancu, ki ima posebno specifiko vstopa in iz-
stopa s strani Kranja in Ljubljane, in sicer v
dveh pasovih. Na teden tam beležimo vsaj dve
prometni nesreči. Problem je v nepoznavanju
prometne signalizacije pri vstopu v krožišče in
izstopu iz njega. Druga ”črna točka” pa je kri-
žišče pri Proju na glavni cesti Medvode-Kranj.
Dovoljena hitrost na tem odseku je 90 km/h.
Poslali smo že več poročil na Direkcijo RS za
ceste in predlagali tudi rešitve. Zadevo še ob-
ravnavajo. Glede varnosti smo s strani lokalnih
skupnosti dobili še opozorila glede večje ogro-
ženosti pešcev na območju Smlednika in Pir-
nič v neposredni bližini obeh vrtcev.”

Koliko ste naredili preizkusov alkoholizi-
ranosti voznikov in kakšni so rezultati?

”Policisti so v tem času opravili preizkus s
približno 1650 udeleženci v cestnem prometu,
pri čemer je bil približno vsak 55 voznik pod
vplivom alkohola.”

Se je kaj izboljšalo stanje glede nepravil-
nega parkiranja?

”Pod Šmarno goro se je stanje od uvedbe no-
vega režima parkiranja izboljšalo, še zmeraj pa
beležimo kršitve. Izstopa nepravilno parkiranje
v okolici Mercator centra v Medvodah, kjer
predvsem ob koncih tednov prihaja do poveča-
nega prometa, posledično pa do kršitev določil
Zakona o pravilih cestnega prometa. Prav tako
se vse več težav s parkiranjem pojavlja na ob-
močju Zbilj in Trnovca (dolina Ločnice), pred-
vsem ob lepšem vremenu ob koncih tednov, ko
je polno obiskovalcev. Prihaja do nepravilnega
parkiranja in tudi do kršitev voženj vozil v na-
ravnem okolju.”

Ste beležili veliko vlomov vozila?
”Vozila so velikokrat tarča tudi različnih 

storilcev kaznivih dejanj, in sicer vlomov v vo-
zila, saj ljudje puščajo vrednejše predmete
(mobilne telefone, denarnice, itd.) na vidnem
mestu. Veliko takšnih kaznivih dejanj bele-
žimo na izhodiščih na priljubljene izletniške
točke. Svetujem, naj ljudje vrednostne predme-
te puščajo doma. Ob tem bi opozoril še na 
previdnost pri nakupu v trgovinah. V zadnjem
obdobju beležimo veliko kaznivih dejanj, ki se
zgodijo v Mercatorju v Medvodah, in sicer ob
četrtkih, ko imajo upokojenci popust. Prihaja
do tatvin denarnic.”

Kako je bilo na področju kriminalitete?

”Ugotavljamo, da se v zadnjem obdobju po-
večujejo kazniva dejanja, ki jih izvršujejo mla-
doletne osebe, v omenjenem primeru pa gre
predvsem za kazniva dejanja poškodovanj tuje
stvari, vandalizma, itd. V obravnavanem obdo-
bju je policija na območju Občine Medvode
obravnavala 485 (leta 2010 440) različnih kaz-
nivih dejanj. Raziskali smo 50,6 odstotka (v
letu prej 55,8 odstotka) vseh kaznivih dejanj,
ki smo jih obravnavali na območju Občine
Medvode, pri čemer pa so bila raziskana vsa
najhujša kazniva dejanja. Slabša je predvsem
raziskanost (26,82 odstotka) na področju 
premoženjskih kaznivih dejanj (tatvine, velike
tatvine), katerih pa je tudi največ - približno
polovica.” 

Ali pogosto prihaja do kršitev javnega
reda in miru?

”Obravnavali smo 186 (leta 2010 176) različ-
nih kršitev s področja javnega reda, največ
(102) jih je povezanih z Zakonom o javnem
redu in miru. Ugotavljamo, da v letu 2011 nis-
mo imeli nobene množične kršitve ter nobene
večje kršitve (pretepa) v gostinskem lokalu ali
na javni prireditvi. Kljub temu pa še zmeraj
ugotavljamo določene kršitve po Zakonu o
omejevanju porabe alkohola (točenje osebam
pod vplivom alkohola in točenje mladoletnim
osebam), Zakona o gostinstvu ter določil, ki
urejajo obratovalne čase, itd. V zadnjem obdo-
bju ugotavljamo predvsem razna poškodovanja
in kršitve javnega reda in miru v okolici Mla-
dinskega centra Medvode, na območju nekda-
nje tovarne Color in zapuščenega objekta
športne dvorane, kjer prihaja tudi do uživanja
prepovedanih drog. Prav tako se vandalizem 
v poletnem času in razbijanje šolske opreme
pojavlja na območju OŠ Preska in Medvode ter
OŠ Pirniče. Prihaja pa tudi do poškodovanja
prometnih znakov na območju občinske ceste
pri Barletu, ki vodi do Proja.”

Omenili ste uživanje prepovedanih drog.
Koliko kršitev beležite?

”Po Zakonu o proizvodnji in prometu s 
prepovedanimi drogami v letu 2011 beležimo
14 kršitev. Statistično gledano to pomeni tri
več kot v letu 2010, vendar je bilo nekaj 
kršitev, ki smo jih ugotovili izven območja 
občine Medvode.”

In za konec: kakšna je splošna ocena var-
nosti za območje Občine Medvode?

”Lahko bi rekel ”zelo dobro”. Dejstvo na-
mreč je, da se v omenjenem časovnem obdo-
bju ni zgodila nobena večja kršitev javnega
reda in miru, noben dogodek, ki pri ljudeh
vzpodbudi občutek ogroženosti (umor, uboj,
itd), prav tako pa je bila samo ena prometna
nesreča s smrtnim izidom.” Maja Bertoncelj

Mag. Simon Slokan, 
komandir Policijske postaje Medvode
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OBČINA MEDVODE
TURISTIČNA ZVEZA MEDVODE
TURISTIČNA ZVEZA SLOVENIJE

POMLADANSKO UREJANJE 
IN VZDRŽEVANJE ČISTEGA OKOLJA
V LETU 2012

Projekt pomladansko urejanje in vzdrževanje čistega oko-
lja je vseslovenska akcija in cilja k urejenemu in čistemu okolju,
zavzetem odnosu človeka in družbe do okolja, dvigu ekološke
zavesti, povezovanju turizma in naravne in kulturne dediščine.
Postalo naj bi najširše gibanje kot uvod v projekt tekmovanja
Moja dežela - lepa in gostoljubna. Pobudnik, nosilec in pove-
zovalec projekta je Turistična zveza Slovenije. K sodelovanju 
so vabljeni vsi v Sloveniji, da bi predvsem sebi in sosedom, s
tem pa tudi turistom uredili in očistili okolje, v katerem živimo,
delamo, stanujemo in se družimo.
Že tretje leto pa se pridružujemo vseslovenski akciji OČISTIMO
SLOVENIJO, katere pobudnik je društvo Ekologi brez meja.

Pomladansko urejanje okolja bomo izvajali 24. marca 2012,
sicer odvisno od vremenskih pogojev in upoštevajoč 
zakonitosti narave. To je povabilo za kar najbolj množično
sodelovanje v urejanju okolja. 

Zato se obračamo na vas s prošnjo, da v svojem društvu sami 
pozovete svoje člane, ki bodo rade volje pristopili k čistilni akciji.

Za uspešno pripravo, vodenje in izvedbo pomladanskega urejanja
okolja bodo na Občini Medvode priskrbeli tudi rokavice in vrečke
za smeti. Prevzamete jih lahko v tednu pred čistilno akcijo, 
od 19. do 23. marca 2012, na recepciji Občine Medvode. 
Poleg tega bo občina poskrbela tudi za večje zabojnike (ki bodo
locirani na istih mestih kot vsako leto).

V Medvodah že vrsto let poteka Pomladansko urejanje okolja, zato
ne vidimo kakšnega posebnega razloga, da projekta ne bi izpelja-
li. V primeru kakršne koli nejasnosti se obrnite na TIC MEDVODE
- 01/361 43 46 ali 041/378 050.

Jure GALIČIČ,
predsednik Turistične zveze Medvode

Obvestilo
Na podlagi prejetih poročil o spremljanju zdravstvene ustreznosti pitne
vode in obvladovanju tveganj na vaških vodovodnih sistemih (VVS) 
uporabnike pitne vode iz naslednjih VVS obveščamo, da je zaradi varovan-
ja zdravja ljudi v veljavi ukrep prekuhavanja pitne vode in je zato treba vodo
za uporabo v namene prehrane obvezno prekuhavati:

VVS Golo Brdo - Polana, VVS Žlebe - Seničica,
VVS Mamovec - Tehovec, VVS Žlebe - Studenčice,
VVS Žlebe - Jetrbenk, VVS Trnovec - Govejek,
VVS Vaše - le hiše, ki niso priključene na javni vodovodni sistem,
VVS Sora - le hiše, ki niso priključene na javni vodovodni sistem.

Poročila o spremljanju zdravstvene ustreznosti pitne vode in obvladovanju
tveganj na posameznih VVS ter poročila o preskusih posameznih vzorcev
pitne vode so stalno dostopna na spletnih straneh Občine Medvode.
Navodila, priporočila in mnenja glede vzdrževanja sistemov za preskrbo s
pitno vodo ter hišnih vodovodnih sistemov so objavljena na spletnih
straneh Inštituta za varovanje zdravja RS.

Občina Medvode

VRTEC MEDVODE

VABI STARŠE PREDŠOLSKIH OTROK 
K VPISU OTROK V PROGRAME PREDŠOLSKE VZGOJE ZA
ŠOLSKO LETO 2012/2013.

Vpis bo potekal od 1. marca do 15. marca 2012.
Obrazec vpisnega lista s prilogami lahko oddate po pošti 
ali na upravi Vrtca, Ostrovrharjeva ulica 2, Medvode,
vsak dan od 8.00 do 14.00 ure,
ob sredah do 16.00 ure.

Obrazec za vpis lahko dobite na upravi vrtca ali na spletni strani
Vrtca Medvode.
Informacije na telefonski številki: 01/361 90 90 in 01/361 90 93.

VABLJENI!

Z urejanjem okolja Turistična zveza Medvode začenja tudi akcijo
Moja dežela - lepa in gostoljubna 2012, ki bo že šestnajsta po
vrsti. Obrazce za prijavo najdete na spletni strani www.tzm.si.

KOMISIJA ZA PRIZNANJA
Občine Medvode

Številka: 033-1/2012 
Datum: 11. 1. 2012

Komisija za priznanja Občine Medvode vabi posameznike, skupine
občanov, podjetja, zavode, društva, druge organizacije in skupnosti z
območja Občine Medvode, da predlagajo

KANDIDATE ZA OBČINSKA PRIZNANJA
Priznanja Občine Medvode so:
- naziv častni občan Občine Medvode,
- plaketa Občine Medvode,
- medalja Občine Medvode.

Naziv častni občan Občine Medvode se podeljuje posameznikom, ki so
z izjemnim delovanjem in stvaritvami na posameznih področjih družbene-
ga življenja in dela pomembno prispevali k ugledu in napredku občine ozi-
roma širše skupnosti. Naziv častni občan se ne more podeliti po smrti.

Plaketa Občine Medvode se podeljuje za dosežke in dolgoletno izjem-
no uspešno delo na področju gospodarstva, družbenih in drugih dejav-
nosti v občini, ki so bistveno prispevali k dvigu kvalitete življenja na ob-
močju Občine Medvode. Plaketa Občine Medvode se podeljuje tudi za
enkratne izjemne dosežke na posameznih področjih življenja in dela in
posameznikom za njihovo življenjsko delo oziroma ob njihovih visokih ju-
bilejih. Plaketa Občine Medvode se podeljuje občanom občine Medvo-
de, drugim državljanom RS in tudi tujim državljanom ter skupinam držav-
ljanov, pravnim osebam in drugim organizacijam.

Medalja Občine Medvode se podeljuje posameznikom, podjetjem, orga-
nizacijam in skupnostim za posamezna družbeno koristna dela, za delov-
ne in druge velike uspehe, dosežene v humanitarnih akcijah, zlasti pri 
reševanju življenj in preprečevanju škode na premoženju. Če se medalja
podeli kot spominska medalja, se podeli vidnejšim znanstvenim, kulturnim
in drugim ustvarjalcem ter vidnim javnim delavcem, ki obiščejo občino. 

Pisne predloge sprejema Komisija za priznanja, Cesta komandan-
ta staneta 12, 1215 Medvode. Ovojnica mora biti zaprta, z oznako
”NE ODPIRAJ - KANDIDATI ZA PRIZNANJA”. Predloge sprejema
komisija do vključno 16. marca 2012 in morajo vsebovati:
- osebne podatke predlaganega kandidata (ime in priimek, datum in

kraj rojstva, kraj stalnega prebivališča, zaposlitev) ali naziv in sedež
podjetja, organizacije, društva ...,

- soglasje kandidata, da se s predlagano kandidaturo strinja, oziroma
izjava odgovorne osebe v podjetju, zavodu, društvu, drugih organiza-
cijah in skupnostih,

- pisno utemeljitev predloga,
- ime in priimek ter naslov predlagatelja.

Komisija bo obravnavala samo popolne vloge. 
Občina Medvode
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Godbenikoma pletenici za 
življenjsko delo

Na predvečer kulturnega praznika je Občinska kulturna zveza Medvode drugič podelila zahvale in pletenice.
Podeljene so bile tri zahvale, dve pletenici za izredne dosežke in dve pletenici za življenjsko delo.

fotogra�je za osebne dokumente
Seškova 12, 1215 Medvode  |  01 361 42 19  |  info@foto-dd.com

fotografdeandubokovi�

9,80 € *
REDNA CENA: 14,00 €

CENA S
POPUSTOM

Nudimo vam tudi poro�no, portretno, družinsko in studijsko fotogra�jo.
*Popust velja ob predložitvi kupona.

V Kulturnem domu Medvode je bila 7. febru-
arja osrednja občinska prireditev ob kulturnem
prazniku, na kateri je Občinska kulturna zveza
Medvode drugič podelila zahvale in pletenice ti-
stim, ki so skupnost s svojim delovanjem na po-
dročju kulturnih dejavnosti najbolj zaznamovali. 

Rdeča nit letošnje prireditve so bili mladi
kulturni ustvarjalci. V programu so nastopili
Mešani pevski zbor Veter (zbor srednješolcev
iz osrednje Slovenije), Godalni kvartet Acca-
demia (izstopajoči mladi virtuozi) in Vokalna
skupina Jazzva (fantovska a capella skupina).
Pletenice in zahvale sta podeljevala Nejc
Smole, predsednik Občinske kulturne zveze
Medvode, in Valentin Križaj, predsednik ko-
misije za podeljevanje priznanj. Zahvalo za
podporo kulturno umetniškim dejavnostim so
prejeli: Mali Elektronika, Marjan Mali s. p.
iz Moš, Savske elektrarne Ljubljana iz
Medvod in Turistično društvo Zbilje. V na-
daljevanju so podelili dve pletenici za izredne
dosežke v letu 2011 na področju kulturno
umetniškega ustvarjanja. Prejeli sta ju: Likov-
na sekcija Kulturno umetniškega društva
Pirniče za uspešno izvedbo projektov Ex -
tempore Pr’ Primož in likovne kolonije v
rojstni hiši Jakoba Aljaža in Kulturno umet-
niško društvo Smlednik za uspešno izvedbo
celoletnega projekta 100 let kulturnega doma
v Smledniku. 

Podelili so tudi dve najprestižnejši priznanji,
pletenici za življenjsko delo. Prejela sta jo po-
kojni Vinko Avguštin (prevzel jo je sin) za nje-
govo dolgoletno delo v Godbi Medvode in
Dragotin Kopač, prav tako za njegovo dolgo-
letno delo v Godbi Medvode in požrtvovalno
prenašanje znanja na mlade generacije. Vinko
Avguštin se je rodil 21. februarja 1944 in začel
svojo pot kot godbenik že pri rosnih petnajstih
letih, ko je zasedel mesto pozavnista v Godbi
Medvode. Če odštejemo leta služenja vojaške-

ga roka, je bil vseskozi aktiven in zavzet član
Godbe. Bil je pobudnik nakupa novih inštru-
mentov leta 1975 in aktivno sodeloval pri po-
bratenju z godbo iz mesta Sandrik na tedanjem
Češkoslovaškem. V svojem 52-letnem sodelo-
vanju pri Godbi Medvode se ni izogibal tudi
bolj napornim nastopom, kot je denimo pot na
Triglav leta 1959 in leta 1979. Več mandatov je
bil predsednik društva, uspešno pridobival
nove člane ter skrbel, da je godba gostovala
tako v okoliških krajih kot tudi po zamejstvu.
V Godbi Medvode je aktivno deloval vse do
svoje prerane smrti v sredini lanskega leta.

Dragotin Kopač se je v Godbo Medvode
vključil leta 1946, ko so se prvič zbrali fantje
in začeli vaditi, tedaj pod imenom ”Godbeni
odsek Sora”. Skupino je sestavljalo deset do
dvanajst godbenikov, ki so pod vodstvom teda-

njega dirigenta začeli z vajami in prvimi nasto-
pi, istočasno pa jih je dirigent Dolinar brez-
plačno poučeval osnove glasbe. Dragotin Ko-
pač, ki je bil rojen 17. oktobra 1929, je po za-
ključku šolanja pretežni del delovne dobe služ-
boval v Hidroelektrarni Medvode, vsa leta pa
večino svojega prostega časa namenjal za igra-
nje v Godbi Medvode in vzgoji novih članov -
mladih godbenikov. Kljub mnogim obvezno-
stim in gradnji počitniške hišice se je vedno
redno udeleževal vseh prireditev, na katerih je
nastopala Godba Medvode, posebej gre izpo-
staviti tradicionalne prvomajske budnice. Še
danes redno in aktivno sodeluje tako na vajah
kot tudi pri vseh nastopih godbe in je kot tak
svetal zgled predanega prostovoljca.

Maja Bertoncelj, 
foto: Aleš Nanut (arhiv OKZ Medvode)

Nejc Smole, predsednik Občinske kulturne zveze Medvode, in Valentin Križaj, predsednik komisije za 
podeljevanje priznanj, sta pletenici za življenjsko delo podelila Dragotinu Kopaču in posmrtno Vinku Avguštinu
(prevzel jo je njegov sin).

M
AR

K
 D

E
S

IG
N

 D
.O

.O
.



Ljudje in dogodki

14 - S O T O Č J E

Ta norčavi pust v Medvodah
Na pustno soboto in nedeljo je v Športni dvorani Medvode v organizaciji Zavoda za šport in prireditve 

Medvode in Občine Medvode pustovalo več kot 2500 ljudi. V soboto so jih zabavali Okrogli muzikantje, v
nedeljo, ki je bila v prvi vrsti namenjena otrokom, pa Ober’s band. V petek so pustovanje s Šuti bandom

pripravili tudi v Sori.

V Sori so pustovali na petek - s Šuti bandom. Najboljši pustni smučarski servis imajo v Sori.

Po besedah Boštjana Luštrika, vodje pustovanja v Športni dvorani Medvode, 
je bil sobotni obisk najboljši doslej.

Najboljše maske so bile oba dneva nagrajene. Prevozniki 2027 (na sliki) 
so v soboto dobili drugo nagrado.

Ata Smrk je prišel s sedmimi Smrketami. Vedno aktualne Pike Nogavičke
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Od Finžgarja do kranjske 
klobase

Sredi februarja je v Hiši kulinarike Jezeršek 
v Sori potekala Glasova preja o Finžgarju in kranjski
klobasi. O znanem pisatelju, starih in novih običajih

ter šegah ter slovenski kulinariki je pripovedoval 
etnolog dr. Janez Bogataj.

Tradicija javnih pogovorov, ki jih v različnih koncih Gorenjske 
prirejamo na Gorenjskem glasu, je že dolga, saj smo na Glasovih
prejah, kot pogovore imenujemo, doslej izprašali že številne ugled-
ne Slovenke in Slovence. Na tokratni, že sto dvanajsti preji po vrsti,
smo v Hiši kulinarike Jezeršek v Sori pri Medvodah gostili dr. 
Janeza Bogataja, prvaka med slovenskimi etnologi, do nedavnega
rednega profesorja na filozofski fakulteti v Ljubljani, avtorja števil-
nih knjig in monografij, v prvi vrsti pa izjemnega poznavalca 
slovenskih običajev, praznovanj in kulinarike. 

Da smo poslušalce tokrat povabili v Soro in še posebej v Hišo ku-
linarike Jezeršek, seveda ni bilo naključje. Naš sogovornik dr. Janez
Bogataj je sorodnik pisatelja in duhovnika Frana Saleškega Finžgar-
ja, ki je bil na svoji duhovniški poti nekaj časa tudi župnik v Sori,
pogosto pa kot kulinarični poznavalec sodeluje z Jezerškovimi, kjer
vsako leto pripravljajo festival kranjske klobase in tekmovanje za
najboljšo v državi. Pred nedavnim je izšla tudi knjiga Mojstrovine s
kranjsko klobaso, katere avtor je prav Bogataj. Na Preji smo ga ime-
li priložnost spoznati kot odličnega govorca, saj je v več kot dve uri
dolgem pogovoru, ki ga je vodil publicist Miha Naglič, pripovedo-
val zanimive in v javnosti doslej še neznane zgodbe o pisatelju, si-
cer stricu njegove matere, ter poznavalske razlage o slovenskih praz-
nikih in veličini naše kulinarike nekoč in danes. Poslušalce je oča-
ral s spomini na obdobje svoje mladosti, ko je njegova družina žive-
la pod isto streho s Finžgarjem, v drugem delu pa je Naglič pogovor
zapeljal na področje kulinarike in slovenskih praznikov. Beseda je
tekla o pustu in postu, valentinovem in drugih bodisi slovenskih bo-
disi globalnih praznovanjih, o naših kulinaričnih posebnostih, še po-
sebej o kranjski klobasi. Najboljše na svetu izdelujejo Arvajevi iz
Kranja. Zaključek Preje je bil tako nadvse primeren, pogovor o ku-
linariki je svoj epilog dobil v pokušnji Arvajevih kranjskih klobas.

Igor Kavčič, foto: Tina Dokl

Predavanje o postu in polnovredni hrani
V Knjižnici Medvode bo 29. marca z začetkom ob 17.30 predava-

nje z naslovom Post in polnovredna hrana - varna pot do zdravja.
Predaval bo Marjan Videmšek iz Zavoda Preporod, ki bo predstavil
skoraj dvajsetletne izkušnje pri zdravljenju najrazličnejših bolezni s
pomočjo zdravilnega posta in naravne, polnovredne hrane. Spoznali
boste praktične napotke za krepitev in vračanje zdravja. M. B.

Nedeljsko pustovanje se je začelo s povorko, na čelu katere je bila Godba Medvode.

Komisijo je najbolj navdušila skupinska maska London.

Dr. Janez Bogataj (desno), Ivica in Anton Arvaj ter Franc Jezeršek na Glasovi preji

... in tri mušketirke. / M. B., foto: Peter Košenina

Drugonagrajeni prvi medvoški astronavt (levo), pikapolonica ...
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”Ne grem v službo, 
grem v gledališče, plesat”

Z odrskih desk se je poslovila balerina Nena Vrhovec Stevens iz Pirnič, 
dolga leta prvakinja SNG Opera in balet Ljubljana.

Po osemindvajsetih letih bogate umetniške
kariere baletne plesalke in dolgoletne prvaki-
nje SNG Opera in balet Ljubljana se je 30. de-
cembra lani od odrskih desk poslovila Nena
Vrhovec Stevens. Slovo je bilo v Gallusovi
dvorani Cankarjevega doma z baletno predsta-
vo Silfida v vlogi Madge, ki je tako zadnja, v
kateri je plesala. Minuli mesec ji je strokovna
komisija za nagrade in priznanja Društva ba-
letnih umetnikov Slovenije ob koncu kariere
podelila posebno strokovno nagrado. Kot so
med drugim zapisali v obrazložitvi, je ena od
zadnjih balerin, ki so svoj plesno-baletni opus
lahko živele in doživele bogato, celovito in
umetniško zaokroženo do konca kariere. Leta
2004 je bil o njej oblikovan televizijski portret. 

Po koncu kariere, po upokojitvi, smo jo pova-
bili k pogovoru. Z družino, možem Andrewom,
sicer Angležem, in njunima dvema sinovoma,
večkratnim državnim prvakom v plavanju Pe-
trom Johnom in Martinom Adamom, ki se nav-
dušuje nad gledališko igro, živi v Sp. Pirničah,
v kraju, kjer ima prostore tudi njuna Baletna
šola Stevens. Slednja je lani praznovala deset let
delovanja. ”Kljub temu da sem sedaj že upoko-
jenka, tukaj ali v Naklem še vedno vsako popol-
dne poučujem mlade, jim vlivam to umetnost,
ki je zelo lepa. Zanimanje je kar veliko. Klasi-
čen balet bo ostal, tako kot klasična glasba.
Vedno je zanimiv,” je Nena Vrhovec Stevens
povedala na začetku pogovora. 

Kam segajo začetki vaše baletne poti? 
”Začela se je pri sedmih letih v Ljubljani,

kjer sem živela. Takrat sem začela plesati.
Imam srečo, ker prihajam iz baletne družine.
Moja teta je bila prima balerina, stric pa balet-
nik solist. V balet so vpisali mojo dve leti mlaj-
šo sestrično, mene pa zraven za družbo. S šti-
rinajstimi leti sem že honorarno delala v SNG
Opera in balet v Ljubljani, s šestnajstimi sem
se zaposlila.”

Kakšni so spomini na začetke?
”Takoj sem se ”zatrapala” v balet in to je bilo to.” 
Kaj vas je tako navdušilo?
”Ne vem. Ni bilo oblekic, ki danes med dru-

gim navdušujejo mlade. Mislim, da me je pri-
tegnila zvrst umetnosti. Balet je tako prefinjen,
tako lep. Je nekaj posebnega, se ga ne naveli-
čaš. Vedno je nekaj novega.”

Prve baletne copate še imate?
”Ne. Bili so črni, usnjeni, kakršne so v tistem

času izdelovali pri nas. Po špic copate smo ho-
dili pa v Italijo. Tukaj se jih ni dalo dobiti.”

Kdaj ste začutili, da bo to vaša služba?
”Ko sem po osnovni šolo za srednjo šolo iz-

brala Srednjo glasbeno in baletno šolo. Balet je
bil moj glavni predmet.”

Koliko vas je bilo v baletnem razredu?
”Začelo nas je 38, končale smo le tri iz tega

razreda. Selekcija je bila velika. Tudi danes je.”

Kaj vas je vsa ta leta gnalo naprej?
”To je težko povedati. Ko so me doma vpra-

šali, ali grem v službo, sem vedno odgovorila,
da ne, da grem v gledališče, da grem plesat. Je
služba, je garanje, a nikoli nisem mogla reči,
da grem v službo. Balet moraš resnično imeti
rad, sicer ne zdržiš.” 

Katere mejnike bi izpostavili v vaši poklic-
ni baletni karieri?

”Pri šestnajstih sem bila redno zaposlena.
Prvo solo vlogo sem imela pri devetnajstih. To
je bila vloga Julije v baletu Romeo in Julija, za
katero sem prejela nagrado Prešernovega skla-
da, tako kot tudi za vlogo Bele košute. Izposta-
vila bi tudi vlogo Ane Karenine leto po rojstvu
prvega sina in naziv prvakinje SNG Opere in
baleta Ljubljana, ki sem ga dobila pri sedem-
indvajsetih letih. Sodim v generacijo plesalk,
ki je imela možnost sodelovanja s številnimi
različnimi koreografi in pedagogi, česar je na
žalost danes bolj malo. Veliko smo snemali,
narejen je moj televizijski portret, vprašanje,
ali bo še kdaj kakšen. Na vse to sem zelo po-
nosna. Imam srečo. Mladi danes nimajo takš-
ne prihodnosti. Za mano je osemindvajset let
plesa, v katerih sem nastopila v preko trideset
nosilnih vlogah. Ne leto smo imeli dve do tri
premiere, kar je za balet kar veliko.”

Spomini na vlogo Julije, vašo prvo solo vlogo?
”Zelo lepi. Imela sem soplesalca s Hrvaške-

ga, ki je bil starejši od mene. Veliko sem se 
naučila. Sicer pa sem vedno imela tuje sople-
salce, saj jih pri nas ni bilo.”

Tako ste spoznali tudi moža ...
”Andy je v Ljubljano prišel pomagat iz 

Benetk, kjer je takrat plesal. Prišel je za pred-
stavo Bela košuta. Poklicali so ga, ker je bil 
visok, močan, zelo dober partner. Še vedno je.
Tako se je začelo. S predstavo smo gostovali
tudi v tujini. Bila je lepa, a zelo težka vloga, ki
pa ima svoj poseben pečat.”

Kaj pa bi povedali o vaši zadnji vlogi?
”To je bila Madge, čarovnica v baletu Silfida.

Karakterno in dramsko je zelo močna vloga,
fizično niti ni tako naporna, moraš pa seveda
imeti kondicijo. Želela sem si jo za poslovilno
vlogo.” 

Od prve do zadnje vloge ste razumljivo 
veliko napredovali. V čem najbolj?

”Predvsem igralsko. Odrske izkušnje naredi-
jo veliko.”

Imate zadnje špic copate še doma?
”So že nekaj let doma, saj zaradi deformaci-

je stopal v njih ne morem več plesati. Včasih
špic copati niso bili tako izpopolnjeni, kot so
danes, pravim, da smo plesali v gojzarjih, in to
mi je pustilo posledice. Tudi v svoji zadnji
predstavi sem plesala v mehkih copatih. Svoje
zadnje špic copate imam shranjene v omari,
niso na vidnem mestu. Občasno učencem po-
kažem, kako jih je potrebno zašiti in jih prine-
sem. Učenci komaj čakajo, da lahko plešejo v
špic copatah, kar se zgodi pri enajstih letih.
Potem pa hitro ugotovijo, da je to zelo težko.”

Je v letih vaše kariere ostala kakšna želja
neizpolnjena?

Nenin tipični in edinstveni skok iz baleta Magdalenca na glasbo Vlada Kreslina



Sora na festivalu ustnih harmonik
Konec februarja je v Mokronogu potekal trinajsti mednarodni festival ustnih harmonik, 

po domače orglic. Njegovi začetki segajo v leto 1991 v Trebnje, po drugi izvedbi in sedem-
letnem premoru pa se je preselil v Mokronog. Lani in letos so na njem nastopili tudi tisti, 
ki so se igranja na ta inštrument naučili v okviru KUD Oton Župančič Sora, pri prof.
Vladimirju Hrovatu. Prvi seminar igranja na ustno harmoniko so v Sori organizirali konec
leta 2010. Udeleženci so se po njem prvič tudi skupinsko predstavili javnosti. Lani je na 
festivalu v Mokronogu, za razliko od letos je bil tekmovalne narave, že nastopil Trio Sora in
osvojil bronasto odličje. Poleg njih se je letos predstavila še celotna skupina desetih ustnih
harmonikarjev. Na odru so bili skupaj s Hrovatom, svoj program pa so popestrili z violino in
kitaro. ”Napredek, začeli so praktično iz nič, je ogromen. Imajo kaj pokazati. Še sam sem
presenečen. Kot kaže, se ni bati, da bi prihodnost ustne harmonike v Sori zamrla,” je povedal
Vladimir Hrovat, ki je tudi umetniški vodja festivala v Mokronogu. 

M. B., foto: arhiv JSKD
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”Ne. Vmes sem se odločila tudi za materin-

stvo, čemur se številne balerine odrečejo. To je
dalo moji duši še nekaj več.”

Se je bilo težko posloviti?
”Po eni strani je bilo težko, ker sem se zave-

dala, da je prišel čas. Mi je pa bila izpolnjena
želja po poslovilni predstavi na velikem odru
Cankarjevega doma, pred številnim občin-
stvom. Lep spomin. Težje bi mi bilo, če bi bilo
treba samo v baletni dvorani reči ansamblu na
svidenje in imejte se lepo.”

Pečat ob koncu kariere je tudi posebna
strokovna nagrada Društva baletnih umet-
nikov Slovenije.

”To je bilo zame presenečenje. Veliko mi po-
meni in tudi med ljudmi je bil odziv zelo velik.
Kot so dejali, so mi hoteli podeliti celo nagrado
za življenjsko delo, pa so ugotovili, da sem še
premlada, da bom s svojim bogastvom znanja in
izkušenj tudi v prihodnje še lahko prispevala k
slovenski baletni umetnosti in pomagala pri raz-
voju in izobraževanju baletnih plesalcev.”

Vsaj občutek imam, da čez balet tako ali
tako še ne morete potegniti črte?

”Zaenkrat še ne. Še naprej bom poučevala v
Baletni šoli Stevens. Učencem vedno vse poka-
žem, kar menim, da največ šteje. Baleta ne mo-
reš razlagati z besedami. In če poučujem, potre-
bujem tudi svoj jutranji trening. Ostajam v bale-
tu. Ta poklic imam izredno rada in upam, da bom
z baletom zastrupila še kakšno učenko, učenca.
Preko naju z Andyjem balet vidijo drugače. Od-
prla sva jim čisto drug svet. Izredno pomembno
se nama zdi, da veliko nastopajo. To se pozna
tudi na odru. Na letošnji reviji društev in šol so
bili presežek vseh ostalih. Saj je delo v dvorani
prijetno, a na odru je nekaj povsem drugega.”

Maja Bertoncelj, 
foto: arhiv Nene Vrhovec Stevens

Ustni harmonikarji iz KUD Oton Župančič Sora nastopajo tudi na festivalih.

To je knjiga o občutjih mame, ki je postavljena v čisto novo situaci-
jo, v prostor, ki ga dotlej ni poznala. ”Moj sin ima Aspergerjev sin-
drom in v to, kakšen sindrom ima, verjemite, še najmanj verjamem jaz,
ker je moj sin samo moj sin, z vsem, kar sem dobila v paketu,” je
povedala Alenka Bučer na predstavitvi. ”Pravijo, da gre za možgansko
okvaro. Moj sin je izredno čuteč, pa včasih ne ve, kam bi s svojimi
čustvi. Predvsem pa včasih ne zmore čutiti in reagirati umirjeno. To se
nama je dogajalo že takrat, ko smo se igrali v peskovniku. Problem, 
ki pa ga tedaj nisem zaznala, je bil problem socializacije. Fant je 
izjemno bister, poseben v tem, da bere enciklopedijo in si zapomni
neverjetno veliko. Enkrat zvečer sem razmišljala, kako to, da sem tako

utrujena, pa saj nismo nič takšnega počeli čez dan. Potem sem začela
delati črtice za vsako njegovo vprašanje. V enem dnevu mi jih je
postavil 560. Saj je lepo, če imaš otroka, ki sprašuje in sprašuje, in tebi
je izziv odgovarjati. Problem nastane, ko taisti otrok vse to zahteva od
šole, vrtca. Ker je bil sin v vrtcu v heterogeni skupini, se to ni posebej
odražalo, v šoli, kjer je bila homogena skupina, pa je to prišlo do
izraza. Diagnozo so postavili, ko je bil sin v prvem razredu. Odločitev
za prešolanje iz Medvod v Osnovno šolo Topol je bila prava poteza;
trije otroci v učilnici, individualni pristop in potrpežljiva učiteljica,” 
je pripovedovala mama Alenka. 

Knjiga je zorela dve leti. ”Danes sem ponosna nanjo, zato da lahko
mamam pokažem, da smo mame samo mame, da mamam dam vedeti,
da lahko zaupamo vase, da bolj kot brskanje po internetu včasih po-
maga sprehod po gozdu in misel nase. In na koncu koncev, da priznam
mamam, tudi očetom, da smo samo ljudje. To ni učbenik, kako je treba
vzgajati. V knjigi je moja izkušnja z vsemi preizkušnjami, napakami,
izpiti,” je še povedala Alenka Bučer, ki je v želji povezovanja staršev
ter izmenjave izkušenj ustanovila spletno stran www.poseben-otrok.si,
katere namen je stik med starši, starimi starši, pedagogi ...: ”Vsak stik
in vprašanje, četudi anonimno dobi smisel šele takrat, ko je izrečeno,
in želim si, da bi komunikacija podobnih ljudi zaživela tudi s pomočjo
take spletne strani.” 

Na sliki: Alenka Bučer na predstavitvi knjige Biti mama posebnega
otroka. Suzana P. Kovačič, foto: Gorazd Kavčič

Mame smo samo mame
V Osnovni šoli Topol je bila prvega marca predstavitev knjige Biti mama posebnega otroka 

avtorice Alenke Bučer. 



NOVO V BC MEDVODE
MODIANA OUTLET
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PRODAJA, MONTAŽA,
SERVIS OLJNIH IN 
PLINSKIH GORILCEV
Pooblaščeni servis za prodajo, montažo, 
zagon in vzdrževanje ogrevalne tehnike
BUDERUS in De DIETRICH.

Franjo Petač s.p., Štalčeva ulica 1, Medvode
telefon in fax: 01/361 45 86
GSM: 041/649 975
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Lastniki 75-odstotnega deleža družbe He-
lios so se dogovorili o vsebini konzorcijske
pogodbe za prodajo te družbe. V konzorciju,
ki ga vsi lastniki še niso podpisali, a s tem naj
ne bi bilo težav, so NLB, Sod, Modra zavaro-
valnica, skupina Triglav, NFD, Nova KBM,
Sava in še nekatere banke. V skupini so še
lani napovedovali, da bi se lahko sami prebili
med pet največjih v Evropi. 

”Nesporno je, da bo prišlo do lastniških
sprememb v Skupini Helios, saj je naš naj-
večji lastnik Zvon Ena pred bankrotom. Kako
hitro bo prišlo do sprememb, je težko napove-
dati. Uprava Heliosa ni sodelovala pri pripra-
vi prodajnega sporazuma, čeprav smo 14. ok-
tobra lani na tedanjega predsednika uprave
NLB naslovili pismo, v katerem smo dali po-

budo, da nam banke in drugi večji lastniki
omogočijo predstavitev stališč in na tej osno-
vi skupno oblikovanje najprimernejšega nači-
na in časa za dezinvestiranje delnic Heliosa,”
pravi predsednik uprave Uroš Slavinec. Meni,
da bi bila za skupino najboljša izbira stabilen
in strateški lastnik, ki bi jo podprl na začrtani
poti in uresničitvi vizije. ”Za dobrobit Skupi-
ne Helios si želimo lastnika, ki bi ohranil ce-
lovitost obsega poslovanja in s tem poveza-
nost njene geografske in programske širine,”
pojasnjujejo v upravi.

Bolj jasni so zaposleni, ki so NLB, Banko
Slovenije, AUKN in Vlado pozvali, naj pre-
prečijo škodo: ”V preteklosti smo se odpove-
dovali dobičku, da bi več denarja ostalo za
razvoj in rast podjetja.” Pravijo, da so bili pri

kosanju z multinacionalkami uspešni in prej
omenjene opozorili: ”Vaše neodgovorno rav-
nanje, ki se kaže v nedojemljivo visokem kre-
ditiranju naših lastnikov vse do razpoka balo-
na, nas je ob nerazumnem pohlepu lastnikov
spravilo na trg podjetij, na katerem se pojav-
ljamo kot tržno blago brez duše in življenj lju-
di. Kot stvar, s katero bi se dalo nakapljati ne-
kaj kapljic v do konca presušeno zakladnico
banke, ki bi morala skrbeti za razvoj narodne-
ga gospodarstva, pa je iz dneva v dan bolj
očitno, da postaja le njegov velik grobar.” Iz-
postavljajo, da bi prodaja na način, kot so si
ga zastavili lastniki, v revščino postavlja tisoč
zaposlenih in hkrati uničuje enega od parad-
nih konjev slovenske industrije.

Boštjan Bogataj

Proti prodaji družbe Helios
Zaposleni in uprava Skupine Helios, del nje so tudi obrati v Preski (nekdanji Color), 

so proti prodaji večinskega deleža.

Priznane blagovne
znamke po ugodnih cenah
V trgovskem centru v Medvodah so v po-

nedeljek odprli prenovljeno trgovino Mo-
diane, ki po novem vključuje oblačila iz
preteklih sezon, cenejša tudi do 70 odstot-
kov. Modiana Outlet se razprostira na 362
kvadratnih metrih prodajnih površin in po-
nuja priznane blagovne znamke po dostop-
nih cenah, je pojasnila namestnica poslo-
vodkinje v trgovini Modiana outlet Mira
Zorman. ”Kupcem je na voljo okrog 15
blagovnih znamk, in sicer od spodnjega
perila ter ženske in moške konfekcije do
oblačil za mlade,” je pojasnila Mira Zor-
man in dodala, da so s tem zagotovili še
bolj pestro izbiro, saj bo prav vsak kupec
lahko našel kaj zase. 

M. R. 
Foto: Tina Dokl
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Delavnicam se je vsak dan pridružilo petnajst
otrok, ki so si tako na prijeten način krajšali
počitniške dni. Zanje so skrbeli štirje mentorji,
med drugim prostovoljka iz Bolgarije, specia-
listka za delo s kamero. Letos so se namreč lo-
tili tudi snemanja filma o tajnih agentih, nad
čimer so bili otroci še zlasti navdušeni. Največ
časa pa so seveda posvetili izdelavi risank v
različnih tehnikah.

Pri izdelavi risank so uporabljali tako tridi-
menzionalne modele in izrezanke iz papirja
kot klasično risanje, je pojasnil vodja delavnic
Peter Gaber. Otroci so se lahko sami odločili,
o čem bodo posneli animirani film. ”Mi le pa-
zimo, da stvari ne gredo v nenadzorovano
smer, da na koncu dobimo nek rezultat,” je po-
jasnil Peter Gaber in dodal, da nastale risanke
potem pokažejo staršem in prijateljem, z dvema
pa so se predstavili tudi na Animateki. Otroci,
ki smo jih obiskali na delavnicah, so nam zatr-
dili, da se izvrstno zabavajo. Nekateri se zato
vračajo vsako leto. Med njimi tudi enajstletna
Jerca Knific: ”Letos sem tu že četrtič, tako mi
je všeč. Najbolj mi je všeč animacija, rada pa se
tudi družim s prijatelji, ki sem jih spoznala tu-
kaj,” je pojasnila. Tudi leto mlajši Jernej Gr-
mek se je strinjal, da je bolje na delavnicah kot
doma. ”Doma bi se samo dolgočasil in za šolo
delal,” je priznal. Risanke so ga tako navdušile,

da se je ene lotil kar sam, in sicer o morskem
psu. Nič manj ni užival devetletni Tilen Rako-
vec, čeprav je na delavnicah sodeloval prvič.
”Super je, ko delamo scenarije,” je dejal. Tudi
Brina Knific se je strinjala: ”Raje sem tukaj kot
doma.” Uživala je tako pri izdelavi animacij kot
v raznih igrah. Animatorji so namreč poskrbe-
li, da ustvarjanje animacij ni izpadlo zgolj kot

zamorjeno delo. ”Energijo sproščamo tudi zu-
naj na snegu,” je pojasnil Peter Gaber. ”Naš na-
men je, da se imamo vsi skupaj ‘fino’. Ko jim
pade pozornost, vmes tudi zapojemo in zaple-
šemo,” pa je ob tem še dejala mentorica Urška
Kotnik in pohvalila otroke, da so super ekipa. 

Mateja Rant,
foto: Gorazd Kavčič

Otroci sami ustvarjali risanke
V Mladinskem centru Medvode so otrokom zimske počitnice popestrili z delavnicami, 

v okviru katerih so med drugim izdelovali animirane filme. 

Medvoški otroci so tudi letos med počitnicami izdelovali risanke.

Psička Gaja v vrtcu Sora
V Vrtcu Sora so gostili Dunjo Vodopivec, članico Zavoda PET Pasja

enota terapevtov, ki je prišla s psičko Gajo. ”Predstavili sta nam pro-
gram Sobivanje s psi in skrb zanje, prilagojen starosti otrok. Pri vseh
aktivnostih so sodelovali otroci. Najprej smo spoznali ”pasjo” dnevno
rutino: jutranje lulanje in kakanje, hranjenje in umivanje zob (otroci so
si najbolj zapomnili, da ima zobna pasta okus po piščancu), igranje,
sprehod. Poučili sta nas, kako se odzovemo, če srečamo na sprehodu s
skupino napadalnega psa, kako reagiramo, če se pes ”zaletava” v nas in
kako se nasploh vedemo v bližini psov. Na koncu smo si pogledali še
fotografije, kako psička Gaja vsak teden obiskuje male bolnike v Pedi-
atrični bolnišnici,” so pomembno izkušnjo, s katero so se srečali otro-
ci, opisali v vrtcu v Sori. M. B.

Fotografirali za risanke
Učenci zadnje triade OŠ Medvode tudi letos pri izbirnem predmetu Li-

kovno snovanje izdelujejo risanke. 3. marca je bilo na vrsti fotografira-
nje, pri katerem sta sodelovala zunanja sodelavca Boris Primožič in Ma-
tevž Jekler, pri postprodukciji pa jim bo pomagal Andrej Petek. Že prej
so imeli učenci predpripravo, fotografiranju pa bo sledila še montaža.
”Učenci so že pred fotografiranjem pripravili material za izdelavo ri-
sank. Izbrali so različne tehnike. Šest deklet je izbralo risbo in za risan-
ko so morale narisati tudi do dvesto risb. Tri skupine pa so pripravile
material v tehniki kolaža,” je pojasnila Mojca Pintar, mentorica izbir-
nega predmeta Likovno snovanje. Kočni izdelek bo pet risank, ki jih
bodo predstavili tudi na razstavi v Knjižnici Medvode. 

M. B., foto: Matevž Jekler

Obisk psičke Gaje je bil za otroke posebna in pomembna izkušnja. Med drugim so
se seznanili tudi z njeno dnevno rutino.

Fotografiranje je eden izmed korakov pri nastajanju risank. Pri Likovnem snovanju
so jih izdelovali učenci OŠ Medvode.
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V Društvu Žverca so 2. marca v Hrašah in v
Šinkovem Turnu že opazili prve povožene
dvoživke, zato so začeli z letošnjo akcijo Po-
magajmo žabicam v Hrašah. Prenašanje žabic
čez cesto, ki poteka v večernih urah, bo odvis-
no od vremenskih razmer. Aktualne informaci-
je o poteku akcije dobite na njihovi spletni
strani http://www.pomagajmo-zabicam.si/. V
društvu si želijo, da bi tudi letos k akciji
pristopilo čim več prostovoljcev. Vse naproša-
jo, da jim število prenesenih žabic sporočite na
zabe@zverca.si. Za obvezno opremo poskrbi
vsak sam in vsebuje: odsevni jopič, dobro
svetilko in dovolj globoko vedro. Hraše so po
ocenah strokovnjakov ena najbolj črnih točk,
kar se tiče prehajanja dvoživk čez cesto. Člani
Društva Žverca so akcijo Pomagajmo žabicam
v Hrašah pri Smledniku prvič organizirali leta
2008, ko so s pomočjo takrat še redkih prosto-
voljcev čez cesto pomagali okrog tri tisoč
dvoživkam. V letu 2009 je bila ta številka več
kot 8500, leta 2010, ko so prvič postavili za-
ščitne ograje, ki dvoživkam preprečijo dostop
do ceste, se je ta številka povzpela na več kot
18 tisoč, lani pa so čez cesto pomagali več kot
15 tisoč dvoživkam. Tudi letos upajo, da bo ak-
cija uspešna. M. B.

V Hrašah znova pomagajo žabicam

V Društvu Žverca letos že peto leto zapored organizirajo akcijo Pomagajmo žabicam v Hrašah.

Z zemljevidom po občini: peš ali s kolesom
Turistična zveza Medvode je izdala karto občine Medvode, ki vsebu-

je tudi opise sedmih pohodnih in treh kolesarskih poti. Prva pohodna
pot vas bo peljala na Osolnik (Ločnica - Rožnik - Osolnik - Gontarska
planina - Mihelčičev dom na Govejku - Lužar - Ločnica), druga na
Tošč (Setnica - Gradaške Gonte - Tošč - Gradaške Gonte - Setnica),
tretja na Grmado (Topol - Grmada - Gradeške Gonte - Topol), četrta na
Sv. Jakoba (Topol - Brezovica - Sv. Jakob - Brezovica - Topol), peta na
Jeterbenk (Preska - Žlebe - Sv. Marjeta - Jeterbenk - Slavkov dom na
Golem Brdu - Seničica - Preska), šesta je Kurirska pot Dolomitov (Pre-
ska - Slavkov dom - Jeterbenk - Sv. Katarina - Brezovica - Sv. Jakob -
Brezovica - Topol - Grmada - Gradeške Gonte - Tošč - Veliki Babnik -
Igale - Mihelčičev dom na Govejku - Rožnik - Osolnik - Sora), sedma
pa Smledniška pot (parkirišče KS Smlednik - Kalvarija - Smledniški
Stari grad - parkirišče KS Smlednik). Na zemljevidu so označene tudi
tri kolesarske poti: prva vas bo vodila na relaciji Medvode - Senica - Dol
- Sora - Rakovnik - Goričane - Medvode (11 km), druga od Medvod -
Pirnič - Zavrha - Smlednika - Valburge - Dragočajne - Zbilj v Medvo-
de (20 km), tretja pa na relaciji Medvode - Goričane - Rakovnik - Sora
- Trnovec - Topol - Golo Brdo - Seničica - Preska - Medvode (25 km).
Zemljevid dobite v Turistično informacijskem centru Medvode.  M. B.

Snemanje oddaj Križ kraž na OŠ Medvode

Otroška oddaja Križ kraž, ki nastaja v uredništvu otroškega in mla-
dinskega programa v sklopu RTV SLO, je učence prve triade OŠ Med-
vode povabila k snemanju prispevkov na temo ”Mama” in ”1. april”.
Učenci 1. in 2. razreda so tako 13. januarja stopili pred kamere in go-
vorili o mamah. Nekaj dni prej so izdelovali različne izdelke, priprav-
ljali razred za snemanje in se učili ter ponovili nekaj pesmic. 

Učenci 3. razredov pa so stopili pred kamere 9. februarja. Povedali so
nekaj zvijač, s katerimi radi naaprilijo svoje prijatelje. Snemalna dneva
sta bila za učence veliko pričakovanje. Ko se je med njih pomešala na-
gajiva, simpatična in komunikativna veverička Šviga, je vsa začetna
trema izginila. Ob snemanju prispevkov so ji poleg snemalne ekipe pri-
skočile na pomoč tudi učiteljice Alenka Kuder Gaber, Azra Kajan, Ana
Jurca in Marjeta Pustoslemšek, ki so učence spodbujale in z njimi
ustvarjale v času snemanja. Prispevka k oddaji si lahko ogledate na 1.
programu Televizije Slovenija 3. marca (tema ”Mama”) in 31. marca
(tema ”1. april”). Alenka Kuder Gaber / Foto: Azra KajanNa novem zemljevidu je opisanih tudi sedem pohodnih in tri kolesarske poti.
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O ekološki pridelavi 
zelenjave in poljščin

V sklopu projekta Sorško polje - približaj-
mo se naravi bo že peto predavanje z naslo-
vom Reševanje problemov na njivi in doma-
čem vrtu na ekološki način - ukrepi in po-
stopki ter izbira semena. Potekalo bo v sredo,
14. marca, z začetkom ob 19. uri v Osnovni
šoli Medvode. Predavala bo Fanči Perdih, ki
pomaga ohranjati avtohtona slovenska seme-
na in je vodja edine slovenske ekološke seme-
narske hiše Amarant, ki se od leta 2007
ukvarja s pridelavo ekoloških semen zele-
njadnic in delno zelišč. ”Predavanje bo name-
njeno vsem, ki želite pridelati zelenjavo in
poljščine na naraven način. Izvedeli boste,
kako obdelati zemljo in negovati rastline, da
bodo le-te dobro obrodile zdrave plodove.
Uvod v predavanje bo popestril Mešani oktet
Lipa iz Sore, zaključek pa bo začinjen z de-
gustacijo ekoloških proizvodov BC Naklo in
čajev ekološke kmetije Grilc s Šenturške
Gore. Predstavila se bo tudi ekološka kmetija

Primoža Krišlja iz Hotemaž,” je pojasnila
Tanja Malovrh, koordinatorka projekta Sor-
ško polje - približajmo se naravi. M. B.

Čistili bodo tudi 
v KS Medvode Center

KS Medvode Center vabi krajane, da se
udeležijo akcije Očistimo Slovenijo v enem
dnevu, ki bo 24. marca z začetkom ob 9. uri.
Zbrali se boste na štirih lokacijah: prva
skupina pred Občino Medvode, druga
skupina pred Mercatorjem na Medvoški ulici,
tretja skupina pred Zdravstvenim domom
Medvode in četrta skupina v Zbiljskem gaju
pred Centrom starejših. Poskrbljeno bo za ra-
zlične barve vrečk za smeti in za rokavice. Po
končani akciji je predvideno druženje in ma-
lica. V primeru zelo slabega vremena se ak-
cija prestavi na 31. marec.

Vse, ki se jim na akciji ne boste mogli
pridružiti na terenu, pa naprošajo, da ta dan
uredite svojo okolico. M. B.

Slikovna uganka

Kako dobro poznamo 
našo deželo?

Po kar mrzli, a s snegom skopi zimi,
sramežljivo prihaja v deželo pomlad. Pre-
sušena zemlja kliče po dežju, ko bi pognal
regrat in nas zvabil v naravo. Kje je nastal
posnetek, kako so nekdaj pravili tej deželici
in kaj je tisto v sredini na gričku? Odgovore
pošljite do konca marca na naslov Gorenjski
glas, Bleiweisova cesta 4, 4000 Kranj, s
pripisom ”za Sotočje”. En pravilen odgovor
bomo izžrebali in ga nagradili.

V februarski številki sem vas spraševal,
kje sem naredil posnetek na zgornji sliki in
kateri hrib je v ozadju? Posnetek sem
naredil pred zaselkom Suša, zadaj pa je Sv.
Jakob. Žreb je določil, da nagrado prejme
Ana Malovrh z Brezovice. Čestitamo. Na-
grado prejmete po pošti. 

Jože Praprotnik, avtor slikovne uganke

KAVARNA 4 MAČKE
CENTER MEDVOD, tel.: 01/3617-963

Vljudno vabljeni!
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BOGATA PONUDBA SLAŠČIC,
KAVIC OMAMNIH OKUSOV 

in PRIJAZNE POSTREŽBE ...
NOVO - ŠPORTNE STAVE

TOMAŽ LUŠTREK, S.P.
LADJA 30, MEDVODE
TEL.: 01/36 - 17 - 500

AVTOKLEPARSTVO 
AVTOMEHANIKA
AVTOLIČARSTVO 

VULKANIZERSTVO
AVTOOPTIKA

Delovni čas 
vulkanizerske delavnice 
bo od 15. 3. 2012 do 26. 4. 2012 
med delavniki od 7.30-11.30 in od 13.00 
do 18.00 ter sobote od 8.00 do 11.30.

AKCIJSKE CENE LETNIH PNEVMATIK:
195/65R15 
Michelin Energy Saver 91V - 66,00 EUR

205/55R16 
Goodyear Optigrip 91V - 74,40 EUR

Ne spreglejte dodatnih ugodnosti in akcijskih 
popustov na www.avtoservis-lustrek.si 

Pred kratkim so pri blokih v Medvodah, na
koncu Ulice k studencu, podrli platani, kar je v
javnosti sprožilo različne odzive. Akcijo je
vodila Občina Medvode. Razloge za takšno
odločitev je pojasnil Matevž Jekler iz Oddel-
ka za gospodarske javne službe: ”Stanovalci
najbližjega bloka so se začeli pritoževati, da
jim odpadlo listje s platan nekajkrat letno za-
maši žlebove, poleg tega so bile problematične

tudi že korenine, ki so segale vse do bloka. Za
mnenje smo zaprosili različne institucije in
strokovnjake, tudi Zavod za varstvo naravne in
kulturne dediščine. Odgovor je bil, da platane
niso zaščitene, so pa postale že nevarne, zato
smo se odločili, da bomo dve podrli, druge tri
pa obrezali in nato vzdrževali arboristično
nego.” 

M. B. / Foto: Dragan Djukić

Podrli so platani
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VSE ZA VRT 
IN POLJE

● Semenski krompir

● Semena plodovk
in druge zelenjave

● Zemlja za potaknjence

● Kalilniki, setvene plošče, 
rastlinjaki

● Organska in
mineralna gnojila, 

maheks

● Sredstva za zimsko 
zaščito sadnega drevja

Osnovno pravilo kolobarja je, da vrtnine iz
iste družine na isto mesto pridejo šele po štirih
letih. Ker si je zasaditve štirih let težko zapom-
niti, je zato pametno, da si vsako leto narišemo
zasaditveni načrt. Na skico vrta narišemo gre-
dice in si z različnimi barvami označimo ras-
tline, ki na vrtu prezimijo, vrtnine, ki jih bomo
sadili spomladi, ter vrtnine, ki bodo sledile
glavnim vrtninam. Da lahko uspešno kolobari-
mo, moramo poznati skupine vrtnin, med kate-
rimi kolobarimo. Znotraj sorodnic namreč ne
smemo kolobariti. Običajno začnemo z rastli-
nami, ki izboljšujejo rodovitnost tal - to so
stročnice (fižol, grah, bob). Sledijo jim kapus-
nice (zelje, cvetača, ohrovt, koleraba, redkev),
ki za svojo rast potrebujejo največ hranil. Za

njimi gojimo razhudnike (paradižnik, paprika,
jajčevec, krompir). Sledjo kobulnice (koren-
ček, peteršilj, zelena), nato špinačnice (rdeča
pesa, blitva, špinača) ter košarice (solata, ra-
dič, endivija). V načrt umestimo še bučnice
(kumare, buče, lubenice) in na koncu najmanj
zahtevne - čebulnice (čebula, česen, šalotka).
Pomembno je, da se držimo napisanega vrst-
nega reda. Po želji lahko katero od skupin tudi
izpustimo, če je na vrtu ne gojimo. Za stročni-
cam vedno sadimo kapusnice, če le-teh na vrtu
ne sadimo veliko, lahko namesto njih sadimo
razhudnikovke ali bučnice. S kolobarjenjem se
na večjih vrtovih lahko izognemo tudi škod-
ljivcem. Ti so vezani na svojo gostiteljsko ras-
tlino. Prilagodili so se tako, da v zemlji poča-
kajo, dokler niso pogoji za njihov razvoj ugod-
ni. Če se njihova vrtnina v času mirovanja ne
pojavi, škodljivci propadejo. Eden izmed takih
škodljivcev je čebulna muha.

Kolobarjenje ohranja zemljo zdravo in rodo-
vitno ter omogoča rastlinam optimalne pogoje
za rast. Z njim bomo preprečili napad nekate-

rih škodljivcev. Zato si marca, ko na vrtu še ni
veliko dela, pripravimo načrt kolobarjenja ter
si tako zagotovimo zdrav in bujen vrt. 

Rok Kogovšek

S kolobarjem do obilnega 
in zdravega pridelka

Menjavanje rastlin na gredicah ali kolobarjenje je eden izmed pomembnejših členov v ekološkem 
pridelovanju rastlin. Z vsakoletnim menjavanjem vrtnin na posamezni gredici zagotovimo rastlinam njihove

različne potrebe po hranilih v zemlji ter preprečimo izčrpanost zemlje na vrtu.

Občni zbor KZ Medvode
KZ Medvode vabi na volilni občni zbor, ki

bo v soboto, 31. marca, ob 9. uri v Kul-
turnem domu Medvode.
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Maščoba je hranilo, ki je skozi zgodovino do-
bilo že marsikateri predznak. Še ne tako dolgo
nazaj je bila maščoba, poleg začimb in sladkor-
ja, najbolj cenjena prehranska enota. Ker takrat
hrana ni bila tako dostopna kot danes, so to naj-
bolj energetsko hranilo znali ceniti. Z vse večjim
odstotkom (pre)debelih ljudi pa se je začela
kampanja proti maščobam. Upravičeno? Z raz-
nimi prehranskimi smernicami in drugo anti-
propagando so v ZDA uspeli zmanjšati porabo
maščob za približno 10 odstotkov, a dosegli rav-
no nasproten učinek. Odstotek ljudi s prekomer-
no težko se je še bolj povečal, kar pomeni, da to
ni prava pot.

Danes vemo, da vseh maščob res ne gre meta-
ti v isti koš. Delimo jih na nasičene in nenasiče-
ne. Za nasičene pravimo, da so tiste slabe, kar
pa tudi ne drži povsem. Res je, da ne gre preti-
ravati z mastno hrano živalskega izvora ter ko-
kosovim in palmovim oljem, ki vsebujejo najviš-

je deleže nasičenih maščob. Vendar trditve, da
so nasičene maščobe škodljive, strupene itd. so
res smešne. Nasičene maščobne kisline so za
telo nujno potrebne, ker sodelujejo pri tvorbi ne-
katerih hormonov, so gradniki celičnih mem-
bran, vir energije ... Ob pomanjkanju teh maščob
se nam bo poslabšala odpornost, počutje in libi-
do. Ker telo tudi samo proizvaja to vrsto maščob,
so potencialni kandidati za pomanjkanje ljudje,
ki zaužijejo malo hrane in še ta mora imeti nizek
odstotek nasičenih maščobnih kislin. Nenasičene
maščobne kisline se naprej delijo na enkrat ali
mononenasičene in večkrat ali polinenasičene. Iz
kemije vemo, da nam stopnjo nasičenosti pove ko-
ličina dvojnih vezi v verigi maščobne kisline. To-
rej, mononenasičene imajo eno dvojno verigo.
Najbolj znana predstavnica te skupine je oleinska
kislina, ki se nahaja predvsem v oljčnem olju, do-
sti manj pa v rdečem mesu, oreščkih, polnomast-
nem mleku, avokadu, olivah. Mononenasičene
maščobne kisline pripomorejo k znižanju LDL
(t.i. slabega) holesterola. Vloga pri povišanju
HDL (t.i. dobrega) holesterola pa še ni čisto raz-
jasnjena. Domnevajo še celo vrsto pozitivnih
lastnosti.

Polinenasičene maščobne kisline so zaradi več-
jega števila dvojnih vezi manj obstojne, zato je
potrebna previdnost pri shranjevanju in toplotni
obdelavi. Olje z vsebnostjo teh maščob shranjuj-
mo v suhih, hladnih in temnih prostorih in se izo-
gibajmo uporabi pri kuhanju na visokih tempe-
raturah. Najpomembnejša predstavnika večkrat
nenasičenih maščobnih kislin sta o-3 (omega-3
ali n-3) in o-6 (omega-6 ali n-6) maščobni kisli-
ni. Ker jih telo ne more samo proizvesti, pravi-

mo, da sta esencialni, zato jih moramo vnesti s
prehrano. Izredno pomembno pa je razmerje
med njima. V zadnjih desetletjih se je to razmer-
je porušilo. Iz priporočljivih 1:1 do 5:1 v prid n-
6 danes uživamo premalo n-3 maščobnih kislin
in razmerje je prišlo celo do 20:1 v prid n-6. Ta
pojav je eden izmed krivcev za povečanje kardi-
ovaskularnih bolezni, aritmij, osteoporoz, debe-
losti idr. Potrebno je torej močno zvišati vnos n-3
maščobnih kislin, ki jih lahko najdemo v ribah,
lanenem olju in nekaj malega v jajcih in mesu.
Zaradi težjega vnosa zadostne količine se pripo-
roča uporaba ribjega olja ali prehranskih dopol-
nil, ki so uporabna predvsem za tiste, ki ne mara-
jo rib.

Ko govorimo o maščobah, pa ne smemo mimo
nevarnejših, t.i. trans maščobnih kislin, ki naj ne
presežejo 1 odstotka zaužitih maščob. Trans
maščobne kisline so v naravi zelo redke, večino-
ma so produkt industrijske predelave, hidroge-
nacije. Dodajajo jih zaradi večje obstojnosti
proizvodov, lažjega shranjevanja in nadomešča-
nja dražjih (in boljših) maščob, kot je na primer
maslo. V zadnjem času je vedno več dokazov, da
so trans maščobne kisline zdravju škodljive. Še
več, večinski delež krivde za nastanek nekaterih
bolezni, ki so ga do nedavnega nosile nasičene
maščobne kisline, je sedaj jasno, da pripada
trans maščobnim kislinam. Trans maščobne kis-
line dokazano dvigujejo raven LDL in hkrati
znižujejo raven HDL holesterola v krvi. Med
športniki najbolj poznana trans maščobna kisli-
na je zagotovo konjugirana linolenska kislina
ali CLA, ki pa ima, v nasprotju z večino trans
maščob, kar nekaj pozitivnih učinkov.

Šola hujšanja 
v zdravstvenem domu

V Zdravstvenem domu Medvode so letos prvič začeli s šolo
hujšanja za odrasle, ki je za udeležence brezplačna. Poteka v
okviru programa Cindy. ”Zanimanje je zelo veliko, večje, kot je
prostih mest. Skupina je zaključena. Šolo obiskuje petnajst
udeležencev,” je uvodoma povedala Branka Kamenšek, ki vodi
šolo.

Vanjo so vključene odrasle osebe s prekomerno telesno težo.
”Šola hujšanja je namenjena tistim, katerih zdravje je zaradi
povečane telesne teže ogroženo. O tem odloči zdravnik na pre-
ventivnem pregledu, ki traja okrog dvajset minut. Ugotovi, ali je
pacient primeren za to šolo hujšanja ali ne,” je pojasnila Ka-
menškova. S šolo hujšanja so začeli v začetku februarja. Trajala
bo štiri mesece, kar pomeni 16 srečanj in enkrat na teden še telo-
vadba. ”Na vsakem srečanju je druga tema, ki je vezana na
zdravje, hujšanje. Vsakič se udeleženci tudi stehtajo, dobijo pa
tudi domačo nalogo. Imajo veliko volje in rezultati se že kažejo.
V štirinajstih dneh so izgubili prve kilograme. Skupaj z mano se
veselijo uspeha,” je dodala nekaj besed o poteku šole hujšanja. 

Vse tiste, ki so se želeli vključiti vanjo, pa niso več dobili me-
sta, so usmerili v delavnice zdrave prehrane, ki trajajo štiri
srečanja in kjer udeleženci dobijo osnovne smernice zdravega
načina prehranjevanja in življenjskega sloga. Poleg delavnic v
Zdravstvenem domu Medvode potekajo tudi predavanja na ra-
zlične teme, v načrtu pa imajo uvedbo še novih delavnic. 

Maja Bertoncelj

Tadej Jurman, absolvent živilstva in prehrane 

Maščobe

LK - design
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V Športni dvorani Medvode je 15. februarja
potekala prireditev Večer športa 2012, na kate-
ri so podelili priznanja za športne dosežke v
letu 2011. Malo športno plaketo Občine Med-
vode za leto 2011 je prejelo 37 športnikov, ve-
liko športno plaketo devet športnikov, podelje-
ni sta bili dve športni priznanji ter naziva
športnik in športnica leta 2011. Nagrajenci so
priznanja prejeli iz rok župana Medvod Stani-
slava Žagarja in direktorja Zavoda za šport in
prireditve Medvode Saša Bratuša. 

Prireditev je prvič potekala v veliki dvorani,
organizatorji pa so pripravili tudi zanimiv
spremljevalni program. Najprej je bila na vrsti
podelitev malih športnih plaket. Prejeli so jo
badmintonisti: Kek Jamnik, Hana Jamnik,
Živa Repše, Blaž Kastelec, Miha Ivančič,
Matevž Bitenc, Eva Miklič, Tine Ivanič,
Miha Ivanič, Matic Ivančič, Kaja Okršlar in
Ana Marija Šetina, plesalca standardnih in
latinskoameriških plesov Anja in Matej Prite-
kelj, plesalka orientalskih plesov Maruša Jer-
še, smučarski tekači: Tjaša Trampuš, Anja
Žavbi Kunaver, Nina Žavbi Kunaver, Saša
Žavbi Kunaver, Ula Einfalt, Janez Lampič,
Estera Jezeršek, Ana Lucija Jezeršek in
Amel Ščuk, deskar na snegu Izidor Šušteršič,
smučarski skakalec Jakob Šilar, alpska smu-
čarja Maja Bernard in Žan Psenner, atleti
Petra Hren, Tine Hren, Klara Rozman, Ti-
motej Rozman, Maja Plaznik, Anja Plaznik
in Matic Plaznik ter plavalki Pia Pavlič in
Anamari Pavlič.

Veliko plaketo je prejelo devet športnic in
športnikov, dva več kot lani, in sicer: smučar-
ski tekači Lea Einfalt (na olimpijskem festiva-
lu evropske mladine je v teku na 5 km prosto
osvojila srebrno medaljo, na svetovnem prven-
stvu v gorskem teku pa naziv svetovne mladin-
ske prvakinje), Rok Tršan (četrti na svetov-
nem mladinskem prvenstvu) in Anamarija

Lampič (1. mesto na Pokalu Kurikkala do 13
let in 1. mesto na OPA igrah), padalka Irena
Avbelj (zmaga v paraskiju na svetovnem pr-
venstvu in 2. mesto na evropskem prvenstvu v
klasičnem padalstvu - skoki na cilj), deskar na
snegu Rok Flander (3. mesto na tekmi svetov-
nega pokala v italijanski Carezzi), plavalca
Špela Bohinc (sedma na mladinskem sveto-
vnem prvenstvu na 1500 m prosto, prva na tek-
mi svetovnega pokala v Dubaju) in Peter John
Stevens (sedmo mesto na Olimpijskem festiva-
lu evropske mladine), kanuist Blaž Cof (tretje
mesto na evropskem prvenstvu v spust sprintu
posamezno, 5. mesto v spust klasiki posamez-
no in 10. mesto v super finalu na svetovnem
prvenstvu v spust sprintu) ter umetnostna dr-
salka Patricia Gleščič (šesta na Zlati pirueti v
Zagrebu, prva na članskem mednarodnem tek-
movanju v Istanbulu). 

Dve športni priznanji 
Športni priznanji Občine Medvode, ki jih po-

deljujejo športnim delavcem za izjemno uspeš-
no strokovno, trenersko oziroma organizacij-
sko delo v športu, sta prejela Marija Pokorn in
Dane Alič. Marija Pokorn je kot mlado dekle
prišla v Soro leta 1961. Nastopila je delo učite-
ljice oziroma vodje Podružnične osnovne šole
Sora, kjer je ostala vse do upokojitve leta 1994.
Vseskozi se je aktivno vključevala v življenje
vaške skupnosti in skrbela, da so učenci sode-
lovali pri kulturnih prireditvah, se vključevali
v gasilsko društvo in telovadno društvo Parti-
zan. Šola v Sori je imela vsebino, tudi po za-
slugi gospe Marije. V času po upokojitvi je
polna življenjske energije prevzela mentorstvo
skupine starejših članic Športnega društva
Sora. 

Dane Alič, Pirničan, ki se je kot srednješolec
spoznal z različnimi športi. Leta 1971 je v Te-

lovadnem društvu Partizan Pirniče prevzel
vlogo vaditelja košarke, sočasno igral odbojko,
namizni tenis in tenis, sodeloval je tudi pri ve-
čini kolesarskih maratonov, krosih, gorskih te-
kih in orientaciji. Tri leta kasneje je v okviru
plesnih vaj v pirniški dvorani vrstnike celo učil
plesati in to tako uspešno, da se je kmalu mo-
rala plesna šola z več kot dvestotimi udeležen-
ci razširiti na nove lokacije. Poznan je tudi po
organizaciji različnih proslav in kulturnih do-
godkov, pa kot nekdanji igralec, organizator in
predsednik pirniškega gledališča, zadnjih pet-
indvajset let pa predvsem po njegovi nepogreš-
ljivi vlogi v občinskem in slovenskem badmin-
tonu. Leta 2006 je bil izvoljen za predsednika
Badmintonske zveze Slovenije in tri leta kas-
neje v Medvode pripeljal 1. Evropsko prven-
stvo v badmintonu do 17 let.

Za konec prireditve je ostala še razglasitev
športnice in športnika leta 2011 v občini Med-
vode, ki sta prejela tudi denarno nagrado v
vrednosti 500 evrov. Prvič sta najprestižnejši
naziv osvojila smučarska tekačica Lea Einfalt
in kanuist Blaž Cof. Slednji je na prireditvi za-
radi priprav v Avstraliji manjkal. Einfaltova je
po Ireni Avbelj šele druga, ki se lahko ponaša
z nazivom športnice leta, Cof pa po Roku
Flandru in Roku Tršanu tretji. ”Tega naziva ni-
sem pričakovala, sem pa upala, saj sem dose-
gla dobre rezultate. Zelo sem vesela. Je nagra-
da za moj trud, dodatna motivacija za naprej,”
je dejala Lea Einfalt, ki še boljše uspehe niza
v letošnji sezoni. Po medalji na zimski olimpi-
jadi mladih je blestela še na svetovnem mla-
dinskem prvenstvu v nordijskem smučanju. V
skiatlonu je osvojila srebrno medaljo, ki ji je
dodala še bron v štafeti. Članica štafete je bila
tudi Anamarija Lampič. Da gre za dekleti, ki ju
zavida ves svet, povedo tudi v strokovnem vod-
stvu naše reprezentance. 

Maja Bertoncelj, foto: Peter Košenina

Einfaltova in Cof športnika leta
Na Večeru športa 2012 so medvoškim športnikom in športnim delavcem podelili priznanja za dosežke v letu

2011. Podelili so 37 malih športnih plaket, devetih velikih, dve športni priznanji in razglasili športnico in
športnika leta 2011. Prvič sta to postala smučarska tekačica Lea Einfalt in kanuist Blaž Cof.

Prejemniki priznanj na Večeru športa 2012. Na prireditvi jih je kar nekaj zaradi obveznosti manjkalo.
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Po deskarju na snegu Roku Flandru in smu-
čarskem tekaču Roku Tršanu je kanuist Blaž
Cof šele tretji, ki mu je uspelo osvojiti naziv
športnika Občine Medvod. Priboril si ga je za
leto 2011, za tretje mesto na evropskem prven-
stvu v spust sprintu posamezno, peto mesto v
spust klasiki posamezno in deseto mesto v su-
per finalu na svetovnem prvenstvu v spust
sprintu. Z dvajsetletnim kajakašem iz Pirnič
smo se pogovarjali po prihodu s priprav iz Av-
stralije. 

Začniva pri vaših športnih začetkih. Kam
segajo?

”Trenirati sem začel, ko sem bil star enajst
let, in sicer v Kajak Kanu Klubu Tacen. Naj-
prej sem veslal v kajaku, po dveh letih pa pre-
sedlal v kanu. V mladinsko reprezentanco sem
prvič prišel leta 2007 in na evropskem prven-
stvu dobil svojo prvo medaljo z velikih tekmo-
vanj: v moštvenih vožnjah smo bili drugi. Od
takrat sem dobil že kar nekaj medalj z mladin-
skih prvenstev, lani pa sem bil na evropskem
prvenstvu v spust sprintu tretji in to je moj do-
slej največji dosežek, vsekakor pa ni zadnji.
Zaenkrat sem najbolj ponosen na to medaljo.
Moj trener je od leta 2008 Jože Vidmar, nekoč
zelo dober kanuist in olimpijec.”

Kaj vam pomeni naziv športnik Občine
Medvode za leto 2011?

”V Medvodah je veliko dobrih športnikov in
naslova nisem čisto pričakoval, tako da sem bil
zelo presenečen in seveda tudi vesel. Pomeni
mi veliko, je zelo lepa pohvala za trdo delo
skozi sezono in za rezultate, ki sem jih dosegel
v letu 2011.”

Na prireditvi vas zaradi priprav v Avstra-
liji ni bilo. Zakaj ravno Avstralija in kako
ste zadovoljni s trenutno pripravljenostjo?

”Letos smo se odločili za priprave v Avstraliji
predvsem zaradi dveh mednarodnih tekem, ki
sta bili tam, in samega vremena. Več kot mesec
dni treningov smo lahko opravili na divji vodi.
Trenirali smo po štirikrat na dan. Jutranji trenin-
gi so se začeli ob osmih, zadnji v dnevu se je
končal ob sedmih zvečer. Na nedeljo smo imeli
prost dan, da smo se spočili in pripravili za na-
slednji teden. S pripravami sem zelo zadovoljen.
Popravil sem nekaj napak in dve tekmi sta bili
tudi lepa priprava za sezono, da sem ugotovil,
kako se moram pripraviti na tekmo in kako na

njej veslati. Čeprav uvrstitvi nista bili dobri in
sem si nabral veliko kazenskih sekund, pa sem
bil zelo zadovoljen s časi, ki so bili isti ali malo
hitrejši tudi od najboljših tekmovalcev. Namen
priprav je izpolnjen. Spoznal sem, kaj bo še po-
trebno narediti. Nekaj napak je in do izbirnih te-
kem je še dober mesec, tako da bom do takrat
svoje vožnje lahko še veliko izboljšal.”

Kako sedaj s treningi naprej?
”Sedaj imamo še zadnji sklop treningov pred

tekmovalno sezono in v tem ciklu bom moral
narediti še nekaj na hitrosti in popraviti napa-
ke v tehniki veslanja.”

Kdaj vas čaka prva tekma in kakšni so ci-
lji v sezoni? Kakšne so možnosti za nastop
na olimpijskih igrah v Londonu?

”Letos je olimpijska sezona in možnosti za na-
stop v Londonu so zelo dobre. Boril se bom še s
štirimi tekmovalci, ki so tudi zelo hitri in so se
sposobni kvalificirati na olimpijske igre, tako da
bo boj kar težak. Prve tekme imamo že v začetku
aprila. To bodo izbirne tekme za sestavo repre-
zentance in odločilo se bo, kdo se bo na evrop-
skem prvenstvu v Augsburgu boril za nastop v
Londonu. Poleg tega imam letos še pet tekem
svetovnega pokala, evropsko in svetovno prven-
stvo za mlajše člane v slalomu, že omenjeno ev-
ropsko prvenstvo za člane, svetovno člansko pr-
venstvo in dva svetovna pokala v spustu. Tekem
je kar veliko in upam na še boljšo sezono. Najbolj
pa si seveda želim nastopa na olimpijskih igrah.”
Maja Bertoncelj, foto: osebni arhiv Blaža Cofa

Iz Avstralije v boj za London
Kanuist Blaž Cof je prvič športnik leta Občine Medvode. Pred dnevi se je vrnil s priprav v Avstraliji, 

kjer je treniral tudi po štirikrat na dan. Pred njim je boj za nastop na olimpijskih igrah v Londonu.

Blaža Cofa naslednja tekma čaka v začetku aprila. Bo izbirna za sestavo reprezentance. 

Začela se je akcija ”60 vzponov na Katarino”
V drugi polovici februarja in v začetku marca so bile temperature zelo spomladanske, na

ceste pa so že prišli kolesarji. Prvega marca se je začela tudi tradicionalna akcija Kole-
sarskega kluba Medvode ”60 vzponov na Katarino”. Udeleženci se bodo tudi letos s kolesom
vzpenjali na Katarino in vzpone vpisovali v knjigi v Gostilni na Vihri (šteje en vpis na dan),
kjer se tudi prijavite za sodelovanje v akciji. Ob plačilu vpisnine (15 evrov) dobite vpisno
številko. Vsi tisti, ki ste sodelovali v akciji 2011, boste obdržali staro. Akcija bo potekala do
konca oktobra, zaključek - zabavni večer z glasbo, večerjo in seveda podelitvijo medalj,
plaket in pokalov pa bo novembra. V KK Medvode vam želijo veliko prijetnih vzponov in
druženja. Naj ob tem še zapišemo, da so udeleženci v desetih letih akcije zbrali kar 57.721
vpisov. Kolesarjenje na Katarino je vedno bolj priljubljeno.  M. B. 

Pred košarkarji še šest kol
Košarkarji Tinexa Medvod so po 20. kolih

v 2. SKL na lestvici med štirinajstimi ekipa-
mi na enajstem mestu. Do konca prvenstva
je še šest krogov. Doma bodo igrali trikrat:
17. marca (ob 19. uri) s Portorožem, 31.
marca (ob 19. uri) z Elektrom Gorenjsko
prodajo in 7. aprila (ob 20.30) s Šenčurjem
Gorenjsko gradbeno družbo. Zadnji krog bo
odigran 14. aprila, ko Medvoščane čaka go-
stovanje v Podčetrtku. M. B.
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Medvoški atleti so bili v minulih letih pozna-
ni kot člani Atletske sekcije Partizan Medvode.
Že v lanski sezoni so delovali ločeno, s 1. janu-
arjem letos pa so tudi uradno z imenom Atlet-
ski klub Medvode. 

”Razlogov za takšno odločitev je več: smo
bolj prepoznavni, bolj prodoren klub, poleg
tega smo se za samostojno pot odločili tudi za-
radi manjših problemov znotraj Partizana
Medvod. Vse naše člane smo brez težav regis-
trirali v Atletski klub Medvode, v katerem de-
lujemo tudi isti trenerji kot doslej,” je pojasnil
Franci Bohinc, predsednik Atletskega kluba
Medvode. V klubu imajo v treh skupinah
(mlajši mladinci/mladinke, starejši pionirji/pi-
onirke, mlajši pionirji/pionirke) okrog trideset
atletinj in atletov, ki se udeležujejo tekmovanj.
Delujejo na dveh lokacijah: v Medvodah in
Vodicah, od koder prihaja prvo ime kluba:
Luka Janežič, član slovenske mladinske repre-
zentance. Lani je prvič nastopil na svetovnem
prvenstvu. ”Letos bo svetovno prvenstvo v
Barceloni. Zavedamo se, da bo težko doseči
normo. Čakajo pa ga tudi nastopi na drugih ve-
likih mednarodnih tekmovanjih in seveda tudi
doma. Za druge so glavni cilji državna prven-
stva, kjer si želimo, da bi štiri do pet atletov
skupaj osvojilo osem do dvanajst medalj,” je
dejal Bohinc. Atleti zaključujejo z dvoranskim
delom sezone, v katerem so na državnih prven-
stvih osvojili dve medalji: Luka Janežič je na
prvenstvu za mlajše mladince v teku na 60 m
z osebnim rekordom 7,10 sekunde osvojil bro-
nasto medaljo, na državnem prvenstvu za pio-
nirke pa je bila Liza Rahne prav tako tretja v
teku na 60 m. Tudi ona je tekla osebni rekord
8,04 sekunde. ”V zimskem delu smo delali
predvsem na bazi, na moči. Ko se bodo začeli
treningi na prostem, bomo začeli z bolj speci-
fičnimi treningi. Od 31. marca do 7. aprila
bomo organizirali skupne priprave za vse naše
atlete v Medulinu pri Puli. Tam bomo tudi od-
prli sezono na prostem,” je povedal trener Ev-
gen Trampuš. Do takrat bodo atleti še naprej
trenirali v dvorani: v Športni dvorani Medvo-

de, kjer obiskujejo tudi fitnes, v dvorani Parti-
zana Medvode in na ŽAK-u v Šiški. Treninge
na prostem bodo imeli večinoma na stadionu v
Tacnu. ”Tekme na prostem se začnejo konec
aprila. Do julija bo potekal prvi del sezone,
drugi bo sledil septembra. Formo tempiramo
za maja in junija, ko bodo najpomembnejše
tekme,” je nekaj besed sezoni na prostem na-
menil Trampuš.

V Atletskem klubu Medvode so vrata odprli
tudi vsem ”starejšim” ljubiteljem teka, rekreaci-
je, druženja. Vabijo, da se jim pridružite v teka-
ški skupini. Poleg teka boste lahko delali na
moči, gibljivosti, koordinaciji, stabilizaciji ter
seveda vzdrževali in pridobivali kondicijo. Z
vadbo bodo začeli konec aprila ali v začetku
maja. Več informacij najdete na spletni strani
www.atletskiklubmedvode.si. Maja Bertoncelj

Atleti na samostojni poti
Medvoški atleti ne delujejo več kot sekcija Partizana Medvod, temveč kot samostojen Atletski klub 

Medvode. Konec marca se odpravljajo na skupne priprave, na katerih bodo odprli sezono na prostem, 
v kateri si želijo čim več medalj z državnih prvenstev.

Atlete Atletskega kluba Medvode smo obiskali na treningu v fitnesu, kjer sta jih spremljala Franci Bohinc
(desno) in Evgen Trampuš (levo).

Člani Hokejskega kluba Jelen iz Senice so
odpotovali na svetovno rekreativno hokejsko
prvenstvo v Kanado, Carha 2012, ki se je v
Sault Ste. Marie v Ontariu začelo 4. marca,
končalo pa se bo 11. marca. Prvenstvo poteka
na vsake štiri leta v izbranem kanadskem me-
stu in privabi udeležence iz Kanade, ZDA in
Evrope. Na letošnjem prvenstvu sodelujejo
ekipe iz petnajstih držav, dve iz Slovenije: po-
leg Jelenov še Mamuti. Največ ekip prihaja iz
Kanade, v različnih kategorijah več kot šest-

deset. Jeleni nastopajo v skupini Ford Escape
(19+), v kateri je skupaj osem ekip. Na pr-
venstvu v Kanadi so bili tudi že pred štirimi
leti, takrat ob praznovanju dvajsete obletnice
kluba. Na sliki: Hokejisti Jelena te dni nasto-
pajo na svetovnem rekreativnem hokejskem
prvenstvu v Kanadi. Na poti tja so se ustavili
v Detroitu (od tam je slika) in si ogledali tek-
mo NHL med Detroitom, za katerega igra
tudi Jan Muršak, in Minessoto. 

M. B., foto: Iztok Pipan
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Jeleni na svetovnem prvenstvu v Kanadi
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Ampera in Volt 
osvojila laskavi naziv 
Opel Ampera in Chevrolet Volt sta zmagala

v izboru Evropski avto leta 2012. Zmago je
električnima avtomobiloma podelilo 59 vodil-
nih avtomobilskih novinarjev iz 23 evropskih
držav. S 330 točkami je dvojec premagal dru-
gouvrščeni Volkswagen Up! in tretji Ford Fo-
cus. Prvič v zgodovini podeljevanja naslova
avtomobil leta je žirija končno odločitev raz-
glasila na mednarodnem salonu avtomobilov
v Ženevi. Ampera in Volt sta dosegla največ
točk med sedmimi letošnjimi finalisti. V
izboru je sodelovalo 35 vozil.  M. G.

AVTOELEKTRIKA IN AVTOMEHANIKA

■ Priprava vozila za zimo
■ Splošni servis vozil
■ Diagnostika vseh tipov

vozil!
■ Servis klimatskih

naprav!

Tel.: 01/36-11-279
GSM: 041/56-83-53

Sp. Senica 19c, 1215 Medvode
e-pošta: avto.jamnik@siol.net

d.o.o.

WWW.GORENJSKIGLAS.SI

www.peugeot.siPEUGEOT
PRIHRANEK3X

Poraba goriva (kombiniran način vožnje, l/100 km): 3,8 - 7,9, izpuh CO2 (g/km): 98 - 183. Podrobnejše informacije o porabi goriva in emisijah 
CO2 novih osebnih vozil Peugeot najdete v priročniku o varčni porabi goriva in emisijah CO2, ki ga lahko brezplačno pridobite na prodajnem mestu in na www.peugeot.si.

do 5.600 €* PRIHRANKA1X

do 1.000 €* BONUSA1X

do 1.000 €**PRIHRANKA 
PEUGEOT FINANCIRANJE

1X

    Ponudba velja od 1. januarja do 30. aprila 2012. * Prihranek do 5.600 EUR velja za model peugeot 5008 Allure 2.0 HDi - opcijska oprema: kovinska barva, WIP NAV navigacijski sistem, HI FI JBL sistem ozvočenja, 
ksenon paket, 18” platišča iz lahke litine. Bonus do 1000 EUR velja za vse izvedenke modela peugeot 5008 in 3008. **Navedeni prihranek velja ob nakupu s pomočjo Peugeot Financiranja. Primer informativnega izračuna fi nančnega leasinga Peugeot 
Financiranje za vozilo Peugeot 3008 (Access 1,6 VTi 120) – mesečno odplačevanje; maloprodajna cena z DDV in vključenimi popusti 16.490 EUR; DDV je obračunan v obrokih; mesečni obrok je 206 EUR pri 30 % pologu in ročnosti 72 mesecev; EOM na 
dan 22. 02. 2012 znaša 8,9 % in se spremeni, če se spremenijo elementi izračuna; izračun temelji na osnovi indeksa obresti - 3 mesečni EURIBOR s skupno letno obrestno mero 7,3 %; fi nancirana vrednost 11.543 EUR; skupni znesek za plačilo 19.345 
EUR; pri sklenitvi avtomobilskega zavarovanja Peugeot Financiranje omogoča do 50 % popust. Za podrobnosti o ponudbi se obrnite na vašega prodajalca vozil Peugeot. Velja pri nakupu modelov 308, 3008, 5008 in Partner Tepee.

PEUGEOT 308, 3008, 5008, Partner Tepee

MOTION & EMOTION

AVTOTEHNA VIS d.o.o.
Celovška 228 - 1000 Ljubljana
Tel. 01 581 85 70, www.avtotehna-vis.si

PEUGEOT AVTOTEHNA VIS
PRODAJALEC LETA 2011

Z NOVIM PEUGEOTOM BOSTE VOZILI VARNO
Vsem kupcem vozila Peugeot v marcu 2012 podarimo ŠOLO VARNE VOŽNJE NA VRANSKEM*.
*Akcija velja od 1. 3. 2012 do 31.3.2012 v Peugeot Avtotehna Vis d.o.o., Celovška 228, 1000 Ljubljana.
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AVTO LUŠINA d.o.o.
Gosteče 8, 4220 Škofja Loka
tel.: 04 50 22 000
e-pošta: prodaja@avto-lusina.si

www.avto-lusina.si

Zbiljska cesta 5, Medvode 

www.avto-stekla.si

Japonski Nissan, ki mu gre v zadnjem obdo-
bju avtomobilski posel sorazmerno dobro, ima
tudi za prihodnja leta pripravljenega dovolj
orožja za tržno bitko. Med pomembnimi mo-
deli bo tudi Note druge generacije, ki ga za
zdaj še uteleša konceptni avtomobil Invitation,
kar v prevodu pomeni vabilo.

Invitation označujeta z energijo nabita zuna-
nja oblika in prostorna notranjost v kompaktni
izvedbi. Vozilo odkriva najnovejše zamisli
Nissana na področju lahke zgradbe in napred-

ne zasnove motorja. Presenetljivost novega
koncepta izhaja iz dinamičnosti, združene z
gospodarno porabo goriva in omejenimi emi-
sijami. 

Za razred, ki mu pripada, Invitation združuje
namreč napredne tehnologije, vključno s pri-
znanim sistemom AVM (Around View Moni-
tor) za pogled okoli vozila iz ptičje perspekti-
ve, kar občutno lajša parkiranje. Postavlja se
tudi s tehnologijo s sočasno uporabo kamere in
tipal za ovire v bližini vozila, s čimer posebej

učinkovito opozarja voznika na morebitne ne-
varnosti in ovire.

Invitation je verjetno že precej dozorela na-
poved novega serijskega modela Note druge
generacije, ki bo na evropske ceste zapeljal
leta 2013. Novinec bo zapeljal ob bok manj-
še Micre in večjega Jukea ter tako omogočil
Nissanu, da bo kupcem znova lezel pod kožo
med manjšimi velikoprostorskimi avtomobi-
li. 

Matjaž Gregorič

Vabilo v bližnjo prihodnost
Pri Nissanu s konceptnim avtomobilom Invitation nakazujejo podobo nove generacije modela Note. 
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Oglasi

Odprto:
ponedeljek, sreda, petek od 9. do 12. ure, 
torek, četrtek od 13. do 16. ure
(oziroma po predhodnem dogovoru pri vas ali pri nas)

V A B L J E N I

Reliable. No matter what.www.dacia.si

DACIA DUSTER: PORABA PRI MEŠANEM CIKLU: 5,0 - 8,0 l/100 km. EMISIJE CO2 : 130 - 185 g/km.

Resen terenec. Dacia Duster. ŽE OD 152 EUR NA MESEC BREZ POLOGA*
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* Izračun je narejen na dan 31.1.2012 za Dacia Duster Base 1.6 16V 4x4. Maloprodajna cena, ki že vključuje popust in DDV, znaša 11.990 EUR. Informativni izračun je narejen za dobo odplačila 96 mesecev in upošteva spremenljivo obrestno mero 6-mesečni Euribor (1,640 %) + 3,0 % in polog 0 EUR. 
EOM = 6,97 % in se lahko spremeni, če se spremeni katerikoli element v izračunu. Skupni znesek, ki ga mora odplačati kreditojemalec, znaša 15.523,30 EUR, od tega znaša zavarovalna premija/strošek kupca 522,66/400,00 EUR. Kreditojemalec vrne kredit v 96 mesečnih obrokih v višini 152,09 EUR. 
V obroku je vključeno obvezno in osnovno kasko zavarovanje za prvo leto ter zavarovanje kreditojemalca za primer izgube zaposlitve, smrti ali trajne invalidnosti zaradi nezgode. ** Velja do izpolnitve prvega od dveh pogojev: 5 let ali 100.000 km. Velja ob nakupu z Dacia financiranjem.

Dacia Duster je nadvse resen terenec, saj se zaradi svojih 4x4 zmogljivosti več kot odlično znajde na najbolj zahtevnih terenih. Poleg tega je eno najbolj ekonomičnih 4x4 vozil, saj se vsak 
izmed njegovih motorjev ponaša z oznako Euro5. Zdaj s še bolj resno ponudbo – paketom Smart, ki vključuje 5-letno garancijo, obvezno in kasko zavarovanje ter zavarovanje vašega posojila*.

SMART
PAKET
ZAVAROVANJE

AVTOMOBILA IN VAS

*

 
AVTOHIŠA MALGAJ, D.O.O., Tržaška c. 108, 1000 Ljubljana
Prodaja novih vozil: 01/20 00 563, prodaja rabljenih vozil: 
01/20 00 560, servis: 01/20 00 570. E-mail: info@malga.com
ODPRTO OD PON. DO PET. OD 8.00 DO 19.00
SOB. OD 8.00 DO 13.00, NED. ZAPRTO
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